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چهارشنبه 24 آبان ماه 1402/ 15 نوامبر 2023 /1 جمادی الاول 1445/سال شانزدهم/ شماره 2353 / 7000 تومان/ 8 صفحه 

رییس شورای اسلامی شهر بوشهر از موافقت شورا با خواهر خواندگی بندر 

بوشهر و بندر فوجو چین خبر داد. وحید نیک روش اظهار داشت: پیشنهاد 

طرح خواهر خواندگی بین بوشهر و یکی از شهرهای چین در سفر اردیبهشت 

ماه سال جاری ریاست انجمن دوستی ایران و چین و هیأت همراه به بوشهر 

و افتتاح نمایندگی انجمن دوستی ایران و چین در بوشهر ....

چاپ کتاب های شما از یک نسخه 
تا صد هزار نسخه

انتشارات شروع

صفحه آرایی و طراحی کتاب، 
مجله و نشریات، بروشور و ... 

پذیرفته می شود

09391899871

یکی از کارگران می گوید: در ابتدا قرار بود آورده ی متقاضی روی هم رفته ۳۵۰ میلیون 

تومان باشد؛ یعنی ۲۰۰ میلیون تومان آورده ی اولیه، که باید در اقساط ۴۰میلیون 

تومانی پرداخت می شد و ۱۵۰ میلیون تومان هم وام مسکن که بازپرداختِ اقساطِ 

آن، بعد از تحویل کلید آغاز می شد برایش یک اخطاریه با این محتوا پیامک شده: 

»متقاضی محترم مسکن ملی، با سلام. خواهشمند است جهت دریافت اخطاریه 

خود با در دست داشتن کارت ملی در تاریخ ۲۳/۰۸/۱۴۰۲ به کارگزاری طرح نهضت 

ملی مسکن واقع در بلوار اشراق مراجعه فرمایید. ....

شهردار عسلویه از زیباسازی این شهر خبر داد و گفت: با تلاش شبانه روزی 

از  فرد  غلامزاده  مسعود  کرد.  خواهیم  جبران  را  گذشته  ماندگی های  عقب 

نوسازی مخزن های زباله، نیمکت، سطل زباله و توسعه فضای سبز در سطح 

شهر عسلویه خبر داد و اظهار داشت: متأسفانه در گذشته شهر عسلویه در همه 

زمینه ها دچار عقب ماندگی شده بود. وی اضافه کرد: این موضوع تا جایی 

پیش رفته بود که حتی زباله های سطح شهر هم به درستی جمع آوری نمی شد 

و شهروندان از این موضوع به شدت گلایه مند بودند ....

معاون سیاسی استاندار 
بوشهر:

فعالیت تبلیغاتی 
کاندیداهای 

انتخابات در استان 
بوشهر با جدیت 
نظارت می شود

1402081387

1402081388

آگهی مزایده عمومی
موضوع: فروش کاتالیست مستعمل شرکت پتروشیمی نوری

شركت پتروشیمی نوری در نظر دارد کاتالیست های مستعمل خود واقع در عسلویه را از 
طریق مزایده عمومی و به  شرح زیر به  فروش برساند: 

شرایط متقاضی:

1- داشتن شخصیت حقوقی، شماره شناسه ملی و شماره اقتصادی مؤدیان مالیاتی.

2- داشتن توانایی مالی و ارایه ضمانت نامه های بانکی معتبر.

3- دارا بودن تأییدیه  از سازمان حفاظت محیط زیست.

4- ارائه پروانه استحصال فلزات از کاتالیست مستعمل.

شرایط مزایده:

متقاضیان می توانند در وقت اداری روزهای شنبه به تاریخ 1402/08/27 لغایت یکشنبه به تاریخ 1402/09/12 به دفتر امور 

حقوقی و قراردادهای شركت به آدرس گفته شده در زیر مراجعه و ضمن دریافت اسناد شركت در مزایده از اقلام موضوع 

مزایده بازدید نموده و پیشنهاد خود را در سه پاکت سربسته به صورت جداگانه، پاکت ”الف“ )ضمانت نامه بانکی معتبر یا 

فیش واریزی مربوط به سپرده تضمین شرکت در مزایده برای اقلام موضوع مزایده به حساب 2661026610 نزد بانک تجارت 

شعبه پتروشیمی نوری به  نام شركت پتروشیمی نوری(، پاکت ”ب“ )مدارک شناسایی شرکت کننده در مـزایده و اسناد مزایده 

امضاء شده(، پاکت ”ج“ )پیشنهاد قیمت( حداكثر تا ساعت 16 روز دوشنبه به تاریخ 1402/09/13 به دفتر امور حقوقی و 

قراردادهای شركت در منطقه عسلویه تحویل نموده و رسید دریافت نمایند.

پاکت ها و پیشنهادهای مالی دریافتی رأس ساعت 10:30 صبح روز سه شنبه به تاریخ 1402/09/14 در محل مجتمع پتروشیمی 

نــوری واقع در عسلویه با حضور پیشنهاددهندگان باز، خوانده و شرکت برنده در هر یک از ردیف های اقلام مزایده گفته 

شده؛ تعیین می گردد. به پیشنهادهای مبهم، مشروط، مخدوش و فاقد سپرده شرکت در مزایده و همچنین پیشنهادهایی كه 

بعد از انقضای مدت مقرر در این آگهی تحویل داده شوند؛ ترتیب اثر داده نخواهد شد و شركت در رد یا قبول یك یا همه ی 

پیشنهادها مختار و مجاز است.

آدرس: استان بوشهر، عسلویه، منطقه ویژه اقتصادی انرژی پارس، شركت پتروشیمی نوری

تلفن های تماس: 4 - 07737323250

 داخلی 2251 - 2256 )امور حقوقی و قراردادها(

روابط عمومی شرکت پتروشیمی نوری

ناکارآمدی طرح های حمایتی! 
 کارگران اخطارِ حذف از طرح ملی مسکن 

دریافت کردند

رئیس کل دادگستری استان بوشهر:

۹۰ درصد کالاهای 
رسوبی از بنادر و 

گمرکات استان بوشهر 
خارج شد

آگهی مزایده عمومی شماره  1402-28
شرکت پتروشیمی جم در نظر دارد مواد ضایعاتی دم قیچی و پالت پلاستیکی شکسته خود به شرح 

مندرج در اسناد مزایده را از طریق مزایده عمومی بفروش برساند.

-  مبلغ تضمین شركت در مزایده پنج درصد مبلغ پیشنهادی می باشد.

-  دریافت اسناد: اسناد مزایده از تاریخ انتشار آگهی حداکثر تا روز سه شنبه مورخ 1402/08/30 و  از 

طریق وب سایت شركت پتروشیمی جم به آدرس  www.jpcomplex.ir/fa/tender )بخش مناقصه و مزایده( قابل 

دریافت می باشد.

نشانی:   به  شرکت  الکترونیک  پست  طریق  از  مزایده  این  خصوص  در  لازم  های  هماهنگی  و  مکاتبات  تمامی   -

tender@jpcomplex.com می باشد، فلذا اعلام رسمی نشانی پست الکترونیک مزایده گر ، برای تداوم اطلاع رسانی ها 

الزامی است. 

-  آخرین زمان تسلیم پیشنهادات تا ساعت 12:00 روز شنبه مورخ 1402/09/07 می باشد.

-   سایر اطلاعات و جزئیات مربوط در اسناد مزایده مندرج می باشد.

- بدیهی است شركت پتروشیمی جم در رد یا قبول كلیه پیشنهادات بدون ذكر دلیل مختار است.

تلفن تماس: 021-88654545

                           روابط عمومی شرکت پتروشیمی جم 

مقدار )کیلوگرم(مشخصات کالاشماره مزایده
مبلغ تضمین شرکت
 در مزایده )ریال(

1402/201 LD- 267 R  24.50012.000.000.000كاتالیست مستعمل

خبـــر خوش برای بوشهری ها

فعالیت"باشگاهشاهین"باهیئتمدیرهجدیدآغازمیشود

شهردار عسلویه:

چهره عسلویه زیباتر می شود

مدیرکل بنادر و دریانوردی استان بوشهر :

نوبت انتظار تخلیه شناورها در بندر بوشهر به یک هفته کاهش یافت

رییس شورای شهر:

»بوشهر« و بندر »فوجو چین« خواهر 
خوانده شدند

پاییز تابستانی
 بوشهر 

دبیر اجرایی جشنواره تئاتر استانی بوشهر:

مجموعه تئاتر شهر بوشهر 

آماده برگزاری جشنواره 

استانی است

معاون بهداشت دانشگاه علوم 

پزشکی بوشهر:

سواد سلامت مادران 
در استان بوشهر ارتقا 

می یابد

نوبت اول 
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خبـــــــر
خبــــرخبــــر

خبــــــرخبــــــر

خبــــــر
مدیرکل بنادر و دریانوردی استان بوشهر :

نوبت انتظار تخلیه شناورها در بندر 
بوشهر به یک هفته کاهش یافت

 

مدیرکل بنادر و دریانوردی استان بوشهر گفت: با تعیین 

وضعیت کالاهای متروکه موجود در محوطه  و انبارهای 

بنادر این استان، نوبت انتظار شناورها در بندر بوشهر از 

۲۰ به هفت روز کاهش پیدا کرد.

روز  شکیبی نسب"  "محمد  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 

سه شنبه در نشست بررسی وضعیت کالاهای رسوبی 

بنادر استان که با حضور مدیران دستگاه های مرتبط 

برگزار شد، اظهار کرد: در رابطه با کالاهای رسوبی و مهلت 

منقضی در اماکن بندری ظرف چند ماهه اخیر اقدام های 

ارزشمندی با حضور دستگاه قضایی انجام و کالاهایی که 

گاهی بیش از ۱۰ سال در انبارها و محوطه های بندری 

رسوب شده بود، تعیین تکلیف و خارج شد.

از موضوع های حائز اهمیت نیز  وی بیان کرد: یکی 

وجود کالاهای خطرناک در برخی از بنادر بود که با حضور 

موثر دستگاه قضایی این کالاها نیز تعیین وضعیت و از 

محوطه های بندری خارج سازی شد.

به  اشاره  با  بوشهر  استان  دریانوردی  و  بنادر  مدیرکل 

بازدیدهای میدانی مستمر و موثر مدیرکل دادگستری 

استان بوشهر از بنادر استان تصریح کرد: در این راستا 

از تمام مدیران استانی مرتبط با تعیین تکلیف کالاهای 

موجود در بنادر استان کمال قدردانی داریم چرا که این 

مهم رضایت مندی مطلوبی در بین جامعه هدف اداره 

کل ایجاد نموده است.

انتظار شناورها  زمان  کاهش  داد:  ادامه  شکیبی نسب 

و همچنین ترخیص کالاها از بنادر یکی از مولفه های 

مهم در افزایش رقابت پذیری قدرت بنادر است که بنادر 

استان در این شاخص، عملکردی قابل قبول دارند.

بنادر  سنواتی  رسوبی  کالاهای  مجموعه  از  افزود:  وی 

استان بوشهر تاکنون بیش از ۹۰ درصد آن ترخیص و 

فرایند ترخیص مابقی در حال انجام است.

رئیس کل دادگستری استان بوشهر نیز گفت: هر دو 

ماه یکبار نشست هایی با دستگاه های مرتبط با تعیین 

تکلیف کالاهایی که در گمرک و بنادر استان بوشهر برگزار 

می شود که با تلاش های انجام شده بالای ۹۰ درصد 

کالاها از بنادر و گمرکات استان خارج شدند.

مهدی مهرانگیز افزود: کالاهایی که سال ها در بنادر و 

گمرکات مانده بود با عزم راسخ و مصمم مدیران استان 

ناظر گمرکات و  بنادر و دریانوردی و  از جمله مدیرکل 

مدیرکل گمرک بوشهر تعیین تکلیف شده است.

استان  در  تنها  نه  قوه قضاییه  ریاست  داد:  ادامه  وی 

بوشهر بلکه در کل کشور تاکید دارد تمامی اموال موجود 

در بنادر و گمرکات تعیین تکلیف شود که این رویکرد 

دنبال  ویژه  به صورت  بوشهر  استان  بنادر  در  ارزشمند 

می شود. مهرانگیز افزود: ماندن کالاها در بنادر به دلیل 

شرایط خاص آب و هوایی بوشهر آسیب هایی دارد که 

با هدف جلوگیری از تضییح حق مردم باید با سرعت 

مالکان  به  کالاها سالم  این  ترخیص،  روند  به  بخشی 

تحویل داده شود.

.......................................................................

معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی بوشهر:

سواد سلامت مادران در استان 
بوشهر ارتقا می یابد

معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی بوشهر با تاکید 

مادران، گفت: سواد سلامت  ارتقای سواد سلامت  بر 

و خانواده  روانی کودک  و  بر سلامت جسمی  مادران 

مؤثر است.

جمع  در  شنبه  سه  ظهر  بوشهر  فرد  برجوئی  قاسم 

خبرنگاران با اشاره به هفته سلامت بانوان ایران اظهار 

داشت: سیستم آموزشی و بهداشتی بر تهیه و آماده سازی 

منابع آموزشی بهداشتی برای زنان تأکید دارد زیرا در 

صورتی که زنان به اطلاعات بهداشتی معتبر دسترسی 

داشته باشند به صورت مؤثر تری می توانند باعث ارتقای 

سطح بهداشتی خود و خانواده شوند. معاون بهداشت 

وظایف  از  یکی  افزود:  بوشهر  پزشکی  علوم  دانشگاه 

کارکنان بهداشتی در این خصوص این است که اطلاعات 

چهره  آموزش  به صورت  را  بهداشتی  مناسب  و  معتبر 

به چهره و گروهی به تمام مراجعه کنندگان واحدهای 

بهداشتی، به خصوص به بانوان ارائه دهند و همچنین 

در مورد اطلاعات نادرست بهداشتی اطلاع رسانی کنند.

برجوئی فرد خاطرنشان کرد: با توجه به اهمیت نقش 

زن بر سلامت جسمی و روانی خانواده، افزایش سطح 

اطلاعات بهداشتی بانوان بسیار حائز اهمیت است و 

یک الزام به شمار می آید.هفته سلامت بانوان ایران در 

سال جاری از ۲۰ تا ۲۶ آبان ماه برگزار می شود و شعار 

امسال هفته ملی سلامت بانوان »بانوی سالم، خانواده 

سالم، جامعه سالم« در نظر گرفته شده است.

مدیر منطقه عملیاتی خارک گفت: با اجرای طرح 

همچنین  ابوذر،  میدان  تولید  ظرفیت  افزایش 

در  حرارتی  مبدل های  نصب  و  ساخت  طرح 

کارخانه خشکی این میدان، ظرفیت تولید نفت 

شرکت فلات قاره درخیلج فارس ۳۰ هزار بشکه 

"علیرضا  ایرنا،  گزارش  به  یافت.  افزایش  روز  در 

با  وگو  گفت  در  شنبه  سه  روز  متعالی جهرمی" 

طرح  در  کرد:  اظهار  خارک  جزیره  در  خبرنگاران 

افزایش ظرفیت تولید میدان ابوذر حدود ۲ کیلومتر 

خط لوله ۱۸ اینچ اجرا و راه اندازی شد. وی افزود: 

با وجود استفاده از خط لوله ۲۶ اینچ دریایی در 

۲سال گذشته، رفع گلوگاه ها در مسیرهای ارتباطی 

کارخانه ها ضروری بود که به دنبال آن با استفاده 

از زیرساخت ها و ظرفیت های موجود، این خط 

لوله در چهار مسیر اصلی طراحی و اجرا شد و 

در کوتاه ترین زمان ممکن به بهره برداری رسید. 

مدیرمنطقه عملیاتی خارک یادآورشد: از ویژگی های 

تولید  توان  حداکثری  به کارگیری  طرح  این  بارز 

مدیریت های  هماهنگ  اقدام   و  داخل  ساخت 

مهندسی و ساختمان، مدیریت امور تولید و منطقه 

عملیاتی خارک، همسو با سیاست های مدیریت 

ارشد سازمان است.متعالی جهرمی ادامه داد: در 

منطقه عملیاتی خارک، همه واحدهای نوسازی 

و تعمیرات، بهره برداری، بازرسی فنی و خوردگی 

فرآورش،  مهندسی  کالا،  امور  و  تدارکات  فلزات، 

برنامه ریزی و کنترل طرح ها، ایمنی و امور قراردادها 

در اجرای این طرح نقش مؤثری داشتند.

 ۵-۸ F وی گفت: همچنین از مهرماه امسال چاه

میدان مشترک فروزان با تولید نزدیک به یک هزار 

بشکه در روز به بهره برداری رسید.

۵۰۰ میلیارد ریال برای ایمن سازی 
راه های بوشهر هزینه شد

 

و حمل  راهداری  کل  اداره  راه های  نگهداری  اداره  رئیس 

و نقل جاده ای بوشهر گفت: طی یک سال گذشته، ۲۷۰ 

کلیومتر از راه های این استان با اعتبار ۵۰۰ میلیارد ریال زیر 

آسفالت حفاظتی قرار گرفت که نقش تعیین کننده ای در 

ایمن سازی این محورها دارد.

جمع  در  سه شنبه  صبح  کشتکار"  "یاسر  ایرنا،  گزارش  به 

خبرنگاران اظهار کرد: تا پایان سال ۱۳۰ کیلومتر آسفالت 

حفاظتی و ۸۰ کیلومتر لکه گیری راه های شریانی در برنامه 

این سازمان قرار دارد.

وی افزود: پایش شبانه روزی راه های استان در دستور کار 

قرار دارد به گونه ای که هر گونه مشکلات زیرساختی و 

طبیعی بر چهار هزار و ۴۴۹ کیلومتر راه های استان احصا و 

برای رفع آن برنامه ای تعریف می شود.

راه های استان بوشهر تصریح کرد:  اداره نگهداری  رئیس 

استان بوشهر با ۶۹۵ کیلومتر بزرگراه، ۸۶۰ کیلومتر راه اصلی، 

۸۴۵ کیومتر راه فرعی و ۲ هزار و ۴۰۹ کیلومتر راه روستایی، 

از کیفیت خوبی برخوردار است.

کشتکار ادامه داد: آسفالت حفاظتی روش مقرون به صرفه 

برای حفاظت، ترمیم دو افزایش عمر آسفالت است که با 

ارتقا سطح ایمنی، زمینه کاهش وقوع حوادث رانندگی را 

امکان پذیر می کند.

..................................................................................

پاییز تابستانی بوشهر 

 ماه دوم پاییز هم رو به پایان است و هوای سرد و بارش ها 

در  وضعیت  ولی  می شود  دیده  کشور  مختلف  نقاط  در 

جنوب کشور متفاوت است و مردم همچنان باید از گرما 

فرار کنند.استان بوشهر همچنان هوای تابستانی خود را 

حفظ کرده و اگر چه دمای هوا در این استان نسبت به 

تابستان چند درجه ای کمتر است ولی دمای بیش از ۳۰ 

درجه و گرمای هوا نیاز به کولر را همچنان حفظ کرده است.

این در شرایطی است که در گذشته در این روزهای سال 

دمای هوا کاهش یافته بود و به جای کولر، بخاری ها روشن 

می شدند و گاهی مردم ناچار بودند که از لباس گرم برای 

خروج از خانه استفاده کنند.

کولرها خاموش نمی شوند

یکی از اهالی استان بوشهر در گفت وگو با خبرنگار مهر اظهار 

داشت: در گذشته پاییز که آغاز می شد، کم کم سرمای هوا 

نیز در استان شروع می شد و هوا به سمت سردی پیش 

می رفت. اصغر حسینی بیان کرد: در ماه آبان سرما همه 

نقاط استان بوشهر را می گرفت و خبری از کولرهای روشن 

کولرهای  مردم  و  متفاوت شده  وضعیت  حالا  ولی  نبود 

خود را خاموش نمی کنند.وی ادامه داد: اکنون در حالی ماه 

دوم پاییز را پشت سر می گذاریم که دمای هوا بالا است و 

کولرها در خانه ها و صنوف مختلف و اداره ها کار خنک کردن 

هوا را بر عهده دارند و مردم با یک لباس نازک در خیابان ها 

تردد می کنند و خبری از لباس گرم نیست.

دمای هوا یکی دو درجه کاهش می یابد

کارشناس اداره کل هواشناسی استان بوشهر در گفت وگو 

با خبرنگار مهر اظهار کرد: با توجه به ورود سامانه بارشی 

به استان بوشهر طی روزهای آینده احتمالًا شاهد کاهش 

دمای هوا باشیم.طلیعه محمدی میزان کاهش دمای هوا 

در استان طی هفته جاری را حدود یکی دو درجه عنوان 

کرد و ادامه داد: به نظر می رسد که در هفته آینده نیز شاهد 

همین وضعیت باشیم. وی در پاسخ به این سوال که چه 

استان  سطح  در  سرد  هوای  توده  استقرار  شاهد  موقع 

خواهیم بود، افزود: نقشه های هواشناسی فعلًا بیانگر ورود 

توده هوای سرد نیست.

...............................................................................

رئیس کل دادگستری استان بوشهر:

۹۰ درصد کالاهای رسوبی از بنادر و 
گمرکات استان بوشهر خارج شد

 رئیس کل دادگستری استان بوشهر گفت: با تلاش های 

و  بنادر  از  رسوبی  کالاهای  درصد   ۹۰ بالای  شده  انجام 

گمرکات استان خارج شدند.

مهدی مهرانگیز صبح سه شنبه در نشست بررسی وضعیت 

کالاهای رسوبی بنادر استان بوشهر که با حضور مدیران 

بار  یک  ماه   ۲ هر  گفت:  شد،  برگزار  مرتبط  دستگاه های 

تکلیف  تعیین  با  مرتبط  دستگاه های  با  نشست هایی 

کالاهایی که در گمرک و بنادر استان بوشهر مانده، برگزار 

می شود که با تلاش های انجام شده بالای ۹۰ درصد این 

کالاها از بنادر و گمرکات استان خارج شدند.

رئیس کل دادگستری استان بوشهر افزود: کالاهایی که از 

خیلی سال ها در بنادر و گمرکات مانده بود با عزم راسخ و 

مصمم مدیران استان از جمله مدیرکل بنادر و دریانوردی و 

ناظر گمرکات و مدیرکل گمرک بوشهر تعیین تکلیف شده 

است. وی ادامه داد: ورود حجت الاسلام محسنی اژه ای 

به عنوان ریاست قوه قضائیه نیز نه تنها در استان بوشهر 

بلکه در کل کشور بنا بر این دارد تا هیچ اموالی در بنادر و 

گمرکات بلاتکلیفی نماند که این رویکرد ارزشمند در بنادر 

استان بوشهر به صورت ویژه دنبال می شود.

مهرانگیز افزود: ماندن کالاها در بنادر به دلیل شرایط خاص 

آب و هوایی بوشهر آسیب هایی دارد که با هدف جلوگیری 

از تضییع حق مردم باید با سرعت بخشی به روند ترخیص، 

این کالاها سالم به مالکان تحویل داده شود که در این زمینه 

از هیچ تلاشی دریغ نخواهد شد.

شهردار عسلویه از زیباسازی این شهر خبر داد و گفت: با تلاش 

شبانه روزی عقب ماندگی های گذشته را جبران خواهیم کرد.

نوسازی  از  مهر  خبرنگار  با  گفت وگو  در  فرد  غلامزاده  مسعود 

مخزن های زباله، نیمکت، سطل زباله و توسعه فضای سبز در 

سطح شهر عسلویه خبر داد و اظهار داشت: متأسفانه در گذشته 

شهر عسلویه در همه زمینه ها دچار عقب ماندگی شده بود.

وی اضافه کرد: این موضوع تا جایی پیش رفته بود که حتی 

و  نمی شد  آوری  جمع  درستی  به  هم  شهر  سطح  زباله های 

بودند، مخازن  به شدت گلایه مند  این موضوع  از  شهروندان 

زباله فرسوده شده بودند و کارایی لازم را نداشتند و فضای سبز 

شهر در حال خشک شدن بود و مشکلات دیگری که شهروندان 

با آن دسته پنجه نرم می کردند.

شهردار عسلویه بیان داشت: انتخاب پیمانکار جدید برای جمع 

آوری پسماند و فضای سبز در آینده نزدیک چهره شهر عوض 

خواهد شد و بیش از ۱۰۰ مخزن جدید زباله خریداری شده است 

که در روزهای آینده در سطح شهر توزیع خواهد شد.

درختان  و هرس  فصلی  گل های  کاشت  با  اینکه  بیان  با  وی 

منظره شهر زیبا تر خواهد شد افزود: با فراخوان پیمانکار آسفالت 

و انتقال ماشین آلات خود از روزهای گذشته اقدام به روکش، 

شهروندان  از  که  ایم  کرده  شهر  سطح  چاله های  گیری  لکه  و 

درخواست می کنم با عوامل و نیروهای شهرداری همکاری کنند.

غلامزاده فرد بیان داشت: در بحث مبلمان شهری به زودی ٢٠٠ 

عدد نیمکت و سطل زباله در سطح شهر جانمایی خواهد شد و 

همچنین چندین پروژه عمرانی در سطح شهر آغاز خواهد شد که 

به زودی اطلاع رسانی خواهد شد.

رئیس ستاد انتخابات استان بوشهر گفت: فعالیت 

جدیت  با  بوشهر  استان  در  کاندیداها  تبلیغاتی 

نظارت می شود.

اکبر پورات پیش از ظهر سه شنبه در نشست هیأت 

با  انتخابات استان بوشهر  استانی بررسی تبلیغات 

موضوع تبلیغات زود هنگام داوطلبین اظهار داشت: 

شورای  مجلس  در  اخیراً  که  انتخابات  قانون  در 

اسلامی تصویب شد، برای نخستین بار به منظور 

شورای  مجلس  کاندیداهای  تبلیغات  بر  نظارت 

اسلامی هیأت استانی پیش بینی شده تا در این 

راستا یک هفته پس از پایان ثبت نام قطعی این 

هیأت شروع به کار کند.

کرد:  تصریح  بوشهر  استان  انتخابات  ستاد  رئیس 

با توجه به زمان مقرری که قانون مشخص کرده، 

اولین جلسه هیأت بررسی تبلیغات مجلس شورای 

اسلامی استان با اعضایی که در قانون پیش بینی 

سوی  از  آن  اعضای  احکام  و  شد  تشکیل  شده 

استاندار بوشهر صادر شد.وی با اشاره به اینکه در 

این دوره مقرر شده بر فعالیت تبلیغاتی کاندیداها 

نظارت شود، افزود: همچنین در این دوره مقرر شده 

از امکانات دولتی برای کاندیداها استفاده شود، اما 

این مهم نیازمند پیروی از شرایط مشخص و در نظر 

گرفتن عدالت و توأم با نظارت خواهد بود.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار بوشهر با 

بیان اینکه در قانون آمده که چه دستگاه هایی باید 

امکانات خود را اعلام کنند و زمانبندی مشخص نیز 

در قانون ذکر شده است، گفت: قطعاً اگر دستگاهی 

امکاناتی داشته باشد و طبق قانون موظف به اعلام 

باشد و از این مهم تخطی کند مورد پیگرد قانونی 

قرار می گیرد.

همه  که  دارد  تاکید   ۷۴ ماده  کرد:  عنوان  پورات 

 ۵ ماده  موضوع  اجرایی  دستگاه های  و  نهادها 

قانون مدیریت خدمات کشوری، باید فهرست کامل 

امکاناتی که عرفا می توان از آن برای تبلیغات عمومی 

امکانات،  کنند،  اعلام  را  کرد  استفاده  انتخابات  در 

هزینه و نحوه استفاده حسب حوزه انتخابیه باید 

احصا شود و به اطلاع ثبت نام کنندگان برسد.

وی تاکید کرد: نامزدهای انتخابات حتماً قوانین را 

و مر  باشند  آگاه  تبلیغات  و کیف  از کم  و  مطالعه 

قانون را رعایت کنند.

شهردار عسلویه:

چهره عسلویه زیباتر می شود

معاون سیاسی استاندار بوشهر:

فعالیت تبلیغاتی کاندیداهای انتخابات در استان بوشهر 
با جدیت نظارت می شود

تأیید صلاحیت ۲۶۴ داوطلب مجلس در بوشهر/ ۴ نفر برای خبرگان ثبت نام کردند
رئیس ستاد انتخابات استان بوشهر از ثبت نام ۴ نفر در استان برای نمایندگی مجلس خبرگان رهبری خبر داد

 و گفت: از ثبت  نام ۲۶۴ داوطلب نمایندگی مجلس در ۴ حوزه انتخابیه استان بوشهر ۱۵۳ کاندید
 تأیید صلاحیت شدند. 

خبــــــر

تولید نفت از میدان ابوذر روزانه ۳۰هزار بشکه افزایش یافت

براساس آمار رسمی وزارت کار مشخص شد؛

کـاریــابی هـای بــوشهــر مــردود  شــدنــد

بررسی ها نشان می دهد 85 درصد معرفی شدگان کاریابی های استان بوشهر 

توسط کارفرماها جذب نمی شوند.

جذب کارجویان در بوشهر، 10 درصد پایین تر از کشور

به گزارش خلیج فارس؛ بر اساس داده های وزارت کار درباره عملکرد کاریابی ها 

طی سال گذشته، از مجموع حدود 43٠٠ معرفی  شده به کارفرما، تنها 645 نفر )15 

درصد( به کار گمارده شده اند.این درحالی است که متوسط جذب نیروهای جویای 

کار در کشور ٢5 درصد است، یعنی 1٠ درصد بالاتر از کشور.

فرصت های شغلی دو برابر جویندگان کار!

نکته قابل تامل اینجاست که تعداد جویندگان شغلی که به کاریابی های استان 

مراجعه کرده اند ٢1٠٠ نفر بوده، ولی 43٠٠ فرصت شغلی وجود داشته )حدود 

دو برابر جویندگان کار(.از سوی دیگر کاریابی های استان فقط 4٠ تفر بیشتر از 

جویندگان کار برای اشتغال به کارفرمایان معرفی کردند.

فقط 15 درصد معرفی شدگان جذب شده اند

کاریابی ها یکی از بازوهای اشتغال در استان ها هستند، متقاضیان جویای کار برای 

یافتن شغل مناسب و کارفرمایان برای یافتن نیروی کار موردنیاز خود، کاریابی ها 

را امین خود می دانند؛ اما داده های آماری، خلاف این رویه را در بوشهر نشان 

می دهد.به عبارتی فقط 15 درصد جویندگان کار که توسط کاریابی های بوشهر به 

کارفرمایان معرفی می شوند، توانسته اند مشغول شوند که پایین تر از میانگین 

کشوری است و این عینی نمره مردودی برای این مجموعه ها.ذکر این نکته نیز 

ضروری است که دفاتر کاریابی بخشی از حقوق نیروی کار جذب شده را به عنوان 

حق کاریابی خود اخذ می کنند.

..............................................................................................................

جوان برازجانی ناجی بیماران نیازمند شد

رئیس مرکز فراهم آوری اعضای پیوندی دانشگاه علوم پزشکی بوشهر گفت: جوان 

۳۵ ساله برازجانی با اهدای عضو ناجی چند بیمار نیازمند به عضو شد.

علیرضا باقری در گفت وگو با مهر اظهار داشت: با رضایت خانواده نوع دوست 

حمید تمیزی جوان ۳۵ ساله برازجانی که به دنبال تصادف رانندگی از پنجم آبان 

در بیمارستان شهدای خلیج فارس بوشهر بستری شده بود که بعد از تأیید مرگ 

مغزی با رضایت خانواده آن مرحوم کار برداشت عضو انجام شد.

رئیس مرکز فراهم آوری اعضای پیوندی دانشگاه علوم پزشکی بوشهر افزود: کبد 

و هر دو کلیه های این جوان به سه بیمار نیازمند به عضو برداشت و به شیراز 

برای پیوند ارسال شد.باقری اضافه کرد: در این عمل خداپسندانه دکتر مجد، دکتر 

لشکری جراحان پیوند بیمارستان ابوعلی سینا شیراز و همراهی دکتر حسینی 

متخصص بیهوشی بیمارستان شهدا حضور داشتند. وی ضمن تشکر از عمل 

خیرخواهانه خانواده مهربان تمیزی تصریح کرد: از همه همکاران در آی. سی.یو و 

جراحی اتاق عمل و همچنین پزشکان تأیید کننده بیمارستان شهدای خلیج فارس 

بوشهر تقدیر و تشکر می کنم. رئیس مرکز فراهم آوری اعضای پیوندی دانشگاه 

علوم پزشکی بوشهر خاطرنشان کرد: این پنجمین اهدای عضو سال جاری و یکصد 

و هشتمین اهدای استان بوشهر بوده است.
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جامعـــه ترخیص  90 درصد کالاهای  رسوبی در بندر بوشهر
مدیرکل بنادر و دریانوردی استان بوشهر از کاهش نوبت انتظار تخلیه کالا از شناورهای تجاری در 
استان خبر داد و گفت: با تعیین تکلیف کالاهای متروکه در محوطه  و انبارهای بنادر نوبت انتظار تخلیه 
کالا از شناورها در بندر بوشهر به ۷ روز کاهش یافت. 

گزارش

گزارش

مدیرکل ورزش و جوانان استان بوشهر گفت: با حمایت رئیس 

کل دادگستری استان اموال و دارایی باشگاه شاهین بوشهر در 

حال تعیین تکلیف است تا دوباره این باشگاه مردمی با هیئت 

مدیره جدید فعالیت خود را در ورزش آغاز کند.

یاسر جمالی در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در بوشهربا اشاره به 

موفقیت ورزشکاران استان بوشهر در مسابقات پاراآسیایی اظهار 

داشت: در مسابقات پاراآسیایی هانگژو از 8 ورزشکار اعزامی به 

این رقابت ها 6 مدال؛ شامل 4 نقره و ٢ برنز کسب کردند.

حقوق ماهانه برای مدال آوران مسابقات پاراآسیایی
از اعزام ورزشکاران به این رقابت ها  وی با بیان اینکه پیش 

برای هر ورزشکار کمک های نقدی از طرف اداره کل ورزش و 

المپیک  پرداخت شد، گفت: هر ورزشکار که سهمیه  جوانان 

و پارالمپیک در رشته مختلف کسب کنند به صورت ماهیانه 

حقوق دریافت خواهد کرد و در حوزه تغذیه و مکمل ورزشی 

نیز از طرف اداره کل ورزش و جوانان حمایت می شود.

وعده واگذاری زمین، واحد مسکونی و حل اشتغال این 
ورزشکاران

مدیرکل ورزش و جوانان استان بوشهر با بیان اینکه با حمایت 

استاندار واگذاری زمین یا واحد مسکونی و حل اشتغال این 

ورزشکاران در دستور کار قرار دارد اضافه کرد: در حوزه ورزش 

قهرمانی نقشه و راهبرد ورزش استان بوشهر ترسیم شده است 

که نخستین مرحله آن با انعقاد تفاهم نامه با اداره کل آموزش و 

پرورش استان در راستای ساختار اسکلت عضلانی و پیکرسنجی 

بیش از 3٠٠ دانش آموز در مرحله اول مورد سنجش قرار گرفتند. 

در مرحله دوم این طرح بیش از 4٠٠ دانش آموز پیکر سنجی و 

به هیئت ورزشی برای حوزه قهرمانی مختلف معرفی خواهند 

شد. هیچ طرح ورزشی بدون کار کارشناسی احداث نمی شودوی 

با اشاره به طرح های عمرانی استان خاطرنشان کرد: در حوزه 

پروژه های عمرانی نیازسنجی ورزش استان در احداث سالن ها 

بدون  ورزشی  طرح  هیچ  و  شده  مشخص  ورزشی  اماکن  و 

کار کارشناسی احداث نمی شود و اولویت با تکمیل پروژه های 

ناتمام است. بیش از ٢86 اماکن ورزشی در سطح استان و جود 

دارد. بیش از 8٢ اماکن از طریقه مزایده به بخش غیردولتی و 

هیئت های ورزشی واگذار شده است. درآمد حاصل از این اماکن 

ورزشی به خزانه دولت از یک میلیارد تومان سال گذشته امسال 

به 4 میلیارد تومان افزایش یافته است.

تعیین تکلیف  12 مجمع انتخابات هیئت های ورزشی تا 
پایان سال

جمالی با اشاره به سرپرستی 15 هیئت ورزشی از تعیین تکلیف 

افزود:  و  داد  خبر  جاری  سال  در  انتخاباتی  مجمع  برگزاری 1٢ 

مسئولان این هیئت ها مشخص شد و مابقی نیز که به صورت 

سرپرستی اداره می شود مجامع انتخاباتی آنها با حضور مسئولان 

فدراسیون مربوطه تشکیل می شود.مدیرکل ورزش و جوانان استان 

بوشهر صدور سند برای اماکن ورزشی استان را یکی از  اولویت ها 

دانست و خاطرنشان کرد: یکی از بزرگترین مجموعه های ورزشی 

سطح استان استادیوم شهید بهشتی است که با گذشت بیش از 

4٠ سال از قدمت این مجموعه با مشارکت ستاد اجرایی فرمان 

حضرت امام)ره( استان به زودی سند آن صادر خواهد شد. در حوزه 

جوانان نیز به دنبال افزایش تعداد سمن ها و شناسنامه دار کردن 

این سازمان های مردم نهاد هستیم.

صنایع نفت و گاز از ورزش استان بوشهر حمایت کنند
وی با اشاره به برگزاری جشن های ازدواج آسان در دهه ولایت 

گفت: استان بوشهر در برگزاری جشن ازدواج آسان در جایگاه 

برتر کشور قرار گرفت و قرار است با مشارکت سایر دستگاه های 

اجرایی استان این جشن ها در دهه فجر امسال برگزار شود.

استان  ورزش  مهم حل مشکلات  راهکارهای  از  یکی  جمالی 

استان  در  نفت  وزارت  زیرمجموعه  صنایع  حمایت  را  بوشهر 

بوشهر دانست و بیان کرد: حمایت صنایع نفت و گاز از ورزش 

استان بوشهر یک مطالبه عمومی است که باید محقق شود.

فعالیت باشگاه شاهین بوشهر از سر گرفته می شود
پیگیری  کرد:  اضافه  بوشهر  استان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل 

تحقق حمایت صنایع نفت، گاز و صنایع پتروشیمی از ورزش 

و  مردم  سوی  از  عمومی  مطالبه  یک  به عنوان  باید  استان 

از  انجام شود.وی  رسانه ها برای گرفتن تعهدات وزارت نفت 

با  افزود:  و  داد  خبر  بوشهر  شاهین  تیم  باشگاه های  احیای 

حمایت رئیس کل دادگستری استان اموال و دارایی باشگاه 

این  دوباره  تا  است  تکلیف  تعیین  حال  در  بوشهر  شاهین 

باشگاه مردمی با هیئت مدیره جدید فعالیت خود را در ورزش 

آغاز کند.

خبــــــر

خبــــــر

یادداشت

با خواهر  از موافقت شورا  رییس شورای اسلامی شهر بوشهر 

خواندگی بندر بوشهر و بندر فوجو چین خبر داد.

وحید نیک روش اظهار داشت: پیشنهاد طرح خواهر خواندگی 

بین بوشهر و یکی از شهرهای چین در سفر اردیبهشت ماه سال 

جاری ریاست انجمن دوستی ایران و چین و هیأت همراه به 

بوشهر و افتتاح نمایندگی انجمن دوستی ایران و چین در بوشهر 

و در حین مذاکره با مقامات محلی بوشهر مطرح شد که مورد 

استقبال امام جمعه بوشهر، استاندار، شورای اسلامی و شهردار 

بوشهر واقع شد.

وی افزود: پس از بررسی های مشورتی و تخصصی در کارگروه 

مربوطه در انجمن دوستی ایران و چین و یافتن وجوه مشترک 

آن  مرکز  و  فوجیان  استان  محلی  مقامات  اولیه  علاقمندی  و 

بندر فوجو چین در نهایت بندر فوجو و استان فوجیان چین به 

مقامات استان بوشهر پیشنهاد شد.

رئیس شورای اسلامی شهر بوشهر اضافه کرد: در راستای تقویت 

مناسبات  توسعه  و  ملت ها  بین  روابط  و  شهری  دیپلماسی 

فرهنگی، اقتصادی و اجتماعی لایحه خواهر خواندگی دو بندر 

بوشهر و فوجو چین از سوی شهرداری بوشهر به شورا ارسال شد.

وی بیان کرد: این لایحه به کمیسیون های فرهنگی و سرمایه 

گذاری شورا ارجاع و در جلسه کمیسیون تلفیق شورا این لایحه 

با شهردار، حضور مدیرکل اقتصادی استانداری، نماینده وزارت 

خارجه در بوشهر، نماینده انجمن دوستی ایران و چین شعبه 

بوشهر مورد بررسی قرار گرفت.نیک روش با اشاره قرارداد ۲۵ 

ساله ایران چین گفت: با توجه به ظرفیت های خوبی که این 

طرح برای استان و شهر بوشهر می تواند داشته باشد با کلیات 

آن موافقت و به صحن شورا ارجاع شد که در یکصد و شصت و 

دومین جلسه علنی شورا به تصویب اعضا رسید.وی از مشترکات 

دو شهر را بندری بودن و دسترسی داشتن به دریا و آب های 

آزاد، داشتن آب و هوای مشترک، هر دو شهر از قدمت تاریخی 

و باستانی بیش از ۵۰۰۰ سال برخوردار بوده و حامل تمدن و 

فرهنگی کهن هستند، وجود پرشمار مسلمانان در استان فوجیان 

و قابلیت های دو بندر در زمینه تجارت، بازرگانی دریانوردی و 

صیادی برشمرد.رئیس شورای اسلامی شهر بوشهر تصریح کرد: 

با توجه به تصویب منطقه آزاد صنعتی تجاری بوشهر و با وجود 

چهار منطقه صنعتی در فوجو این عقد خواهر خواندگی می تواند 

ظرفیت بسیار خوبی در عرصه تجاری، سرمایه گذاری، گردشگری 

ایجاد کند. نیک روش با اشاره به ظرفیت های خوب استان در 

حوزه های مختلف گفت: در راستای قرارداد ۲۵ ساله با چین این 

از  استفاده  عقد خواهر خواندگی می تواند گام های مؤثری در 

ظرفیت سرمایه گذاری چینی ها و ارتباطات متقابل فراهم کند.

فوجو  بندر  و  بوشهر  بندر  خواندگی  خواهر  قرارداد  افزود:  وی 

چین برای اقدامات بعدی به وزارت خارجه و وزارت کشور ارسال 

می شود که با تائید آن امیدواریم شاهد یک اقدامات مؤثر در 

راستای توسعه بیش از بیش این کهن دیار باشیم.

رییس ستاد انتخابات استان بوشهر گفت: استفاده از امکانات 

دولتی در قانون جدید انتخابات برای داوطلبان ورود به مجلس 

شورای اسلامی بلامانع است که به زودی ضوابط و شرایط آن 

پورات" شامگاه دوشنبه  در نشست هیات  اعلام می شود."اکبر 

کرد:  اظهار  بوشهر  استان  انتخابات  تبلیغات  بررسی  استانی 

از  پیروی  نیازمند  کاندیداها،  برای  دولتی  امکانات  از  استفاده 

شرایط مشخص و در نظر گرفتن عدالت و توام با نظارت است.

ادارات  قید شده که چه  انتخابات  قانون جدید  در  افزود:  وی 

دولتی باید امکانات خود را اعلام کنند و زمانبندی مشخص نیز در 

قانون ذکر شده است.رییس ستاد انتخابات استان بوشهر تصریح 

کرد: اگر ادارات دولتی امکاناتی داشته و مطابق قانون موظف به 

اعلام باشد اما تخطی کنند، مورد پیگرد قانونی قرار می گیرند.

و  نهادها  همه  که  دارد  تاکید   ۷۴ ماده  کرد:  عنوان  پورات 

دستگاه های اجرایی موضوع ماده پنج قانون مدیریت خدمات 

برای  از آن  امکاناتی که می توان  باید فهرست کامل  کشوری، 

تبلیغات عمومی در انتخابات استفاده کرد را اعلام کنند. وی افزود: 

نیاز است امکانات، هزینه و نحوه استفاده حسب حوزه انتخابیه 

احصا و به اطلاع داوطلبان رسانده شود.

رییس ستاد انتخابات استان بوشهر بیان کرد: نامزدهای انتخابات 

قوانین را مطالعه و از کمیت و کیفیت تبلیغات آگاه شوند تا مر 

قانون را رعایت کنند.پورات با اعلام این که این نشست با موضوع 

قانون  در  گفت:  می شود،  برگزار  داوطلبان  زودهنگام  تبلیغات 

انتخابات که مدتی پیش در مجلس شورای اسلامی تصویب 

شد، برای نخستین بار به منظور نظارت بر تبلیغات کاندیداهای 

مجلس شورای اسلامی هیات استانی پیش بینی شده که یک 

هفته پس از پایان ثبت نام قطعی این هیات شروع به کار می 

کند. وی ادامه داد: با توجه به بازه زمانی که قانون مشخص 

کرده، اولین جلسه هیأت بررسی تبلیغات مجلس شورای اسلامی 

استان با اعضایی که در قانون پیش بینی شده تشکیل و احکام 

اعضای آن از سوی استاندار بوشهر صادر شده است.

ناکارآمدی طرح های حمایتی! 

 کارگران اخطارِ حذف از طرح ملی 

مسکن دریافت کردند

یکی از کارگران می گوید: در ابتدا قرار بود آورده ی متقاضی 

روی هم رفته ۳۵۰ میلیون تومان باشد؛ یعنی ۲۰۰ میلیون 

تومان آورده ی اولیه، که باید در اقساط ۴۰میلیون تومانی 

پرداخت می شد و ۱۵۰ میلیون تومان هم وام مسکن که 

بازپرداختِ اقساطِ آن، بعد از تحویل کلید آغاز می شد

به گزارش خبرنگار ایلنا، برایش یک اخطاریه با این محتوا 

سلام.  با  ملی،  مسکن  محترم  »متقاضی  شده:  پیامک 

خواهشمند است جهت دریافت اخطاریه خود با در دست 

داشتن کارت ملی در تاریخ ۲۳/۰۸/۱۴۰۲ به کارگزاری طرح 

نهضت ملی مسکن واقع در بلوار اشراق مراجعه فرمایید. 

بدیهی است در صورت عدم مراجعه و دریافت اخطاریه 

کلیه عواقب، از جمله حذف و جایگزینی نفر واجد شرایط 

متقاضی،  این  بود.«  خواهد  جنابعالی  عهده  به  بعدی، 

یک کارگر است؛ کارگری که سال ۹۸ در یکی از طرح های 

حمایتی مسکن ثبت نام کرد تا بلکه در سنینِ منتهی به 

بازنشستگی اش صاحب خانه شود؛ طرحی موسوم به طرح 

اقدام ملی مسکن. 

طرح اقدام ملی مسکن اواسط سال ۱۳۹۸ برای احداث 

وقت  با حضور رییس جمهورِ  واحد مسکونی  هزار   ۴۰۰

کلنگ زنی شد. آنطور که در ابتدا وعده داده بودند، قرار 

بود دوساله ساخت و ساز به پایان برسد و کلیدها تحویل 

داده شود؛ اما نه تنها خانه ها دوساله ساخته نشد، که چون 

مبلغ آورده ی اولیه در طول ساخت چندین مرتبه تغییر 

کرد، متقاضیان با مشکلاتِ بسیاری مواجه شدند. مبلغ 

درخواستی به بهانه ی افزایشِ نرخ تورمِ مسکن و گرانِ 

شدنِ مصالح ساختمانی، به قدری بالا رفت که دیگر توانِ 

پرداختِ آن از عهده ی بسیاری از متقاضیان خارج شد… . 

کارگران  از  یکی  و  کارگری  فعال  همایونی،  عبدالعظیم 

شرکت کننده در این طرح، در مورد وضعیتِ پیش آمده 

برای متقاضیان می گوید: رقم آورده ی اولیه و مبلغ وام در 

طول این سه سال بارها افزایش پیدا کرده است و حالا 

هم می گویند باید ۶۰۰ میلیون تومان پرداخت کنید و رقم 

وام هم به ۵۵۰ میلیون تومان افزایش پیدا کرده است. 

همایونی می گوید: در ابتدا قرار بود آورده ی متقاضی روی 

میلیون  یعنی ۲۰۰  باشد؛  تومان  میلیون  رفته ۳۵۰  هم 

تومان آورده ی اولیه، که باید در اقساط ۴۰میلیون تومانی 

پرداخت می شد و ۱۵۰ میلیون تومان هم وام مسکن که 

بازپرداختِ اقساطِ آن، بعد از تحویل کلید آغاز می شد. 

او ادامه می دهد: ۲۰۰ میلیون تومانی که در ابتدا قرار بود 

در اقساط ۴۰ میلیون تومانی در ۵ دوره پرداخت شود، 

حالا به اقساط ۵۰ میلیون تومانی افزایش پیدا کرده که 

باید در ۱۲ دوره پرداخت شود! 

این مبالغ البته جدا از بازپرداختِ وام ۵۵۰ میلیون تومانی 

است. این کارگر می گوید: اقساطِ این وام هم که با سودِ 

۲۳ درصد پرداخت می شود، چیزی حدود ۹ میلیون تومان 

است که معلوم نیست منِ کارگر چگونه قرار است آن را 

پرداخت کنم. 

از سال ۹۹ تا ۱۴۰۲ هزینه ی ساختِ مسکن افزایشِ نجومی 

داشته و دیگر نمی توان با همان مبالغ سابق به ساخت و 

ساز ادامه داد؛ این بهانه ای است که سازندگان برای بالا 

بردنِ رقمِ آورده ی اولیه می آورند.

همایونی می گوید: قرار بود خانه را دوساله تحویل بگیرم 

بیش از سه سال از آن زمان گذشته نه خانه ای تحویل 

داده اند و نه کاهش ارزشِ پول مان را حساب می کنند. 

سال ۹۹ که ۴۰ میلیون تومان به عنوان رقم اولیه واریز 

کردیم، ارزش ۴۰ میلیون تومان مانند حالا نبود. چه کسی 

قرار است خسارتِ ما را بدهد؟ 

کارگران  آن ها  از  توجهی  قابل  بخش  که  متقاضیان، 

هستند، حالا نه راه پیش دارند و نه راه پس! آن ها نه توانِ 

پرداخت۴۰۰ِ میلیون مبلغِ اضافه ای که از آن ها خواسته اند 

را دارند و نه می توانند از قیدِ رویای خانه دار شدن بگذرند؛ 

می خواهد  کسی  چه  دهند  انصراف  بخواهند  اگر  که 

خسارتِ آن ها را پرداخت کند؟ کارگری که بیش از سه 

قسط ۴۰ میلیون تومانی را به سختی و با صرفِ پس اندازِ 

چندساله و گرفتنِ وام و… واریز کرده، چگونه می تواند به 

همان موقعیتِ سالِ ۹۹ بازگردد؟ 

به طرحِ حمایتیِ دولت  کارگران می گوید:  از  یکی دیگر 

اعتماد کردیم، هر چه داشتیم و نداشتیم وسط گذاشتیم 

تا بلکه خانه دار شویم؛ حالا اخطاریه داده اند که بیایید 

بدهی تان را بدهید وگرنه اخراج می شوید و کسی دیگر 

را جایگزین می کنیم! مگر می شود با کارگری که در سال ۹۹ 

تمام داراییِ خود را آورده و به سختی اقساط بعدی را جور 

کرده این کار را کرد؟ این چه حمایتی است؟

طبق اصل ۳۱ قانون اساسی »داشتن مسکن متناسب با 

نیاز، حق هر فرد و خانواده ایرانی است. دولت موظف 

نیازمندترند  که  آن ها  برای  اولویت  رعایت  با  است 

بخصوص روستانشینان و کارگران زمینه اجرای این اصل 

را فراهم کند.« دولت ها اما هیچ زمانی نتوانسته اند به این 

وظیفه ی خود عمل کنند. 

از  است  نمونه  ای  افتاده،  کارگران  این  برای  که  اتفاقی 

طرح هایی که از اساس برای اقشار ضعیف طراحی نشده 

و آن ها توان شرکت در آنها را ندارند و اگر هم بتوانند 

شرکت کنند معمولا در میانه ی راه به دلیلِ عدم حمایت 

کافی و هزینه  های سنگین، مجبور به انصراف می شوند.

رییس شورای شهر:

»بوشهر« و بندر »فوجو چین« خواهر خوانده شدند

خبـــر خوش برای بوشهری ها

فعالیت"باشگاهشاهین"باهیئتمدیرهجدیدآغازمیشود

با  فوجو خواهر خوانده چینی 
بوشهر آشنا شوید

 

هما حاصلی

بوشهر با بندر “فوجو” چین خواهرخوانده شد . بندری بودن 

بوشهر و فوجو و دسترسی به دریا و آب های آزاد، داشتن آب 

و هوای گرم و مرطوب، قدمت تاریخی بیش از پنج هزار 

ساله هر ۲ شهر، قابلیت های فراوان در زمینه های تجارت، 

پر شمار  مسلمانان  وجود  و صیادی،  دریانوردی  بازرگانی، 

در استان فوجیان، وجود منطقه آزاد صنعتی و تجاری و 

رونق داشتن صنایع دستی از جمله وجوه مشترک بوشهر و 

فوجیان محسوب می شود.

در ادامه با این خواهر خوانده چینی بوشهر آشنا می شوید.

فوجو )福福؛ Hók-ciō در گویش فوژو، Fúzhōu در ماندارین( 

مرکز استان فوجیان در چین با جمعیت  حدود 4.4 میلیون 

نفر است.فوجو  خواهر خوانده چینی بوشهر  به  شهر پارک 

ها، میدان ها و فضای سبز ساخته دست بشر شناخته می 

شود .فوجو یک شهر بندری قدیمی است و از زمان سلسله 

کین یک مرکز اداری بوده است. تاریخ سنتی تأسیس آن 

٢٠٢ قبل از میلاد است. مارکوپولو در حدود سال 1٢9٠ از آن 

بازدید کرد.امروزه مرکز استان و مرکز اداری و همچنین مرکز 

عمده صنایع سبک است. نایک در آنجا یک کارخانه دارد و 

یک شرکت تایوانی که برای آدیداس، ریباک و دیگران کفش 

می سازد، چهار کارخانه دارد. همه کارخانجات بزرگی هستند که 

هر کدام چندین هزار کارمند دارند. فوژو درست در آن سوی 

تنگه تایپه قرار دارد و سرمایه گذاری نسبتاً سنگینی در تایوان 

وجود دارد. کوه ها و آبشارهای زیادی در مناطق داخلی اطراف 

فوجووجود دارد، در حالی که سواحل شنی در مناطق ساحلی، 

به ویژه در شهر Changle و جزیره Pingtan فراوان است.این 

منطقه فرهنگ و زبان خاص خود را دارد و سبکی معماری 

متمایز از سایر مناطق چین و فوجیان دارد که هم در شهر و هم 

در شهرها و مناطق روستایی اطراف آن یافت می شود. این 

شهر دارای قدیمی ترین ساختار چوبی در جنوب چین )معبد 

هوالین( است و یکی از بزرگترین بخش های تاریخی مرکز شهر 

چین با بیش از ٢٠٠ اقامتگاه از سلسله های مینگ و چینگ 

را دارد.این شهر توریستی  دارای مناظر طبیعی و مصنوعی 

است. کوه های معروف  آن عبارتند از کوه گو، چی، شیزو، 

بایان و ژئوفنگ و غیره. معابد معروف عبارتند از: یونگ کوان، 

شیچان، لین یانگ، فاهای و یونجو و غیره. مقبره های معروفی 

مانند مقبره لین زکسو و غیره. باغ های معروف شامل دریاچه 

غربی و غیره هستند. برج های معروف عبارتند از وایت، وو و 

لوکسینگ و غیره. پل های معروف شامل وانشو و لونگجیانگ 

و غیره هستند. بسیاری از اقامتگاه های سابق شخصیت های 

تاریخی مشهور در Sanfang Qixiang پراکنده شده اند. جاذبه 

های بیشتر عبارتند از: فوجیان تولو و کوه وویی. ممکن است 

متوجه شوید که در یک سفر کوتاه، جاذبه های  بسیار زیادی 

برای دیدن اینجا وجود دارد./ توریسم آنلاین

رئیس ستاد انتخابات بوشهر: 

شرایط استفاده از امکانات دولتی برای کاندیداهای مجلس اعلام می شود
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اقتصاد
وزیر صمت: درباره سلاح ورزی بعدا صحبت می کنم

وزیر صنعت، معدن و تجارت درباره برکناری »حسین سلاح ورزی« از ریاست اتاق بازرگانی، گفت: »درباره سلاح ورزی بعدا صحبت می کنم.«
به گزارش ایرنا، عباس علی آبادی در حاشیه بازدید از بیست و سومین نمایشگاه صنعت لوازم خانگی در پاسخ به سوال خبرنگاران در خصوص 

وضعیت سلاح ورزی و جلسه شورای عالی نظارت بر اتاق بازرگانی، افزود: درباره سلاح ورزی بعدا صحبت می کنم.

خبــــــــــــر

خبــــــــــــر

خبــــــــــــر

خبر

مشاور مدیرعامل سازمان بنادر و دریانوردی با بیان اینکه 

تاکنون نگاه حکمرانی در کشور بر مبنای خشکی بوده و در 

حال حاضر شاهد تغییر نگاه حکمرانی کشور از خشکی به 

دریا هستیم، گفت: هدف ابلاغ سیاست های کلی توسعه 

دریامحور، دو برابر شدن رشد اقتصاد دریا است.

درباره  ایسنا،  با  گفت وگو  در  حق شناس  هادی 

الزامات  و  دریامحور  توسعه  ابلاغی  کلی  سیاست های 

ابلاغی  اظهار کرد: سیاست های  این سیاست ها،  تحقق 

توسعه دریا محور در ۹ بند بالاترین سند اقتصادی کشور 

تلقی می شود و حاوی نکات بسیار ارزشمندی است که 

می تواند اقتصاد کشور را متحول کند و دولت مکلف به 

اجرای آن است.

اقتصادی  فرصت  دریامحور؛  توسعه  کلی  سیاست های 

برای کشور است

وی افزود: در شش برنامه توسعه گذشته و حتی برنامه 

هفتم توسعه، عمده مبنای توسعه کشور منابع حاصل از 

اما  است؛  بوده  و معدن  مالیات  پتروشیمی،  گاز،  نفت، 

در سیاست های کلی توسعه دریامحور، دریا به عنوان یک 

فرصت اقتصادی برای توسعه کشور مدنظر قرار گرفته و 

ابلاغ شده  رهبری،  مقام معظم  از سوی  به صورت سند 

است.

معاون سابق امور دریایی سازمان بنادر و دریانوردی با 

بیان اینکه طی دهه های گذشته، کشاورزی مورد توجه 

اقتصاد ایران بود و به طور مثال گندم به عنوان راهبردی 

برای خودکفایی تلقی می شد، خاطرنشان کرد: در ادامه، 

به منظور  کریدورها  به  توجه  همچون  دیگری  مسائل 

به طور مثال در  یا  قرار گرفت،  تردد کالا مدنظر  تسهیل 

برهه  زمانی دیگری، گردشگری مورد توجه بود تا اقتصاد 

ایران دستخوش تغییر شود.حق شناس با بیان اینکه برای 

اولین بار است که توسعه دریامحور به شکل یک سند 

ابلاغی که دولت، مجلس شورای اسلامی و قوه قضاییه 

است،  گرفته  قرار  مدنظر  هستند،  آن  اجرای  به  مکلف 

عنوان کرد: بر اساس این سند ابلاغی قوای سه گانه تحت 

مدیریت یکپارچه باید فعالیت ها را پیش ببرند.

دریا در سیاست های کلی توسعه دریامحور یک فرصت 

بالقوه است

توسعه  عامل  به عنوان  دریا  به  سند  این  در  افزود:  وی 

اقتصادی نگاه شده و به عنوان یک ظرفیت بالقوه به کمک 

نگاه  مسئله  این  که  آمد  خواهد  کشور  اقتصاد  توسعه 

جدیدی در اقتصاد ایران است.این کارشناس اقتصادی 

عنوان  به  همواره  دریا  ایران،  شمال  در  اینکه  بیان  با 

واقع شده  توجه  مورد  گردشگری  و  تفریح  برای  محلی 

و ظرفیت های بالقوه آن در قیاس با کشورهای حاشیه 

دریای خزر بالفعل نشده است، اظهار کرد: در جنوب کشور 

نیز آنگونه که باید و شاید نتوانسته ایم از ظرفیت تجاری 

بنادر استفاده کنیم و به طور مثال در حوزه تخلیه و بارگیری 

با مهم ترین بندر تجاری همسایگان یعنی جبل علی فاصله 

داریم؛ البته نباید شرایط سخت اقتصادی کشور، اعم از 

تحریم های ظالمانه را نادیده بگیریم و باید بدانیم اقتصاد 

ایران تحت فشار، شرایط متفاوتی را تجربه کرده است.

با  باید  ابلاغ این سند  از  اینکه پس  بیان  با  حق شناس 

مدیریت یکپارچه شرایط را پیش ببریم و فاصله اقتصادی 

ظرفیت های دریایی و بندری خود را با کشورهای منطقه 

کم کنیم، گفت: در سیاست های کلی توسعه دریامحور، 

راهکارهایی ارائه شده که بر اساس آن دولت و مجلس 

بالفعل کردن ظرفیت های دریایی  راستای  در  می توانند 

کشور، قوانین حقوقی را تدوین کنند.

تاکید بر جذب سرمایه گذاری داخلی و خارجی

وی ادامه داد: راهکارهای ارائه شده در سیاست های کلی 

توسعه دریا محور می تواند به کمک اقتصاد ملی بیاید و 

هدف نهایی دو برابر شدن رشد اقتصاد دریا است.

بر  تاکید  با  اسلامی  شورای  مجلس  سابق  نماینده  این 

کلی  سیاست های  در  مهم  بسیار  مسائل  از  یکی  اینکه 

توسعه دریامحور جذب سرمایه گذاری داخلی و خارجی 

است که باید در بخش های مختلف حوزه دریا مدنظر 

دارای  جنوب  و  شمال  در  ایران  کرد:  عنوان  گیرد،  قرار 

مزیت نسبی در حوزه دریاست که با توجه به موقعیت 

استراتژیک جغرافیایی و جذب سرمایه گذاری داخلی و 

خارجی می تواند این ظرفیت های بالقوه را بالفعل کند.

یک  وظیفه  دریامحور  توسعه  کلی  سیاست های  تحقق 

دستگاه یا وزارتخانه نیست

حق شناس با بیان اینکه همواره نگاه حکمرانی در کشور بر 

مبنای خشکی بوده است، اظهار کرد: خوشبختانه با تغییر 

نگاه حکمرانی کشور از خشکی به دریا روبرو هستیم و 

با نگاه کردن به کشورهای توسعه یافته و تدوین طرحی 

ساحلی  نوار  به  کشور  جمعیت  دادن  سوق  برای  جامع 

می توانیم تغییرات کلانی را در اقتصاد ایران رقم بزنیم.

وی با تاکید بر اینکه تحقق سیاست های کلی توسعه دریا 

محور وظیفه یک سازمان یا وزارتخانه نیست، اعلام کرد: 

تحقق این سیاست ها مربوط به نهاد دولت است و باید 

کارگروه ویژه تحقق سیاست های کلی توسعه دریامحور 

شکل گیرد تا شاهد افزایش سهم اقتصاد دریا در اقتصاد 

کشور باشیم.

مشاور مدیرعامل سازمان بنادر و دریانوردی:

بازگشت به دریا؛ تغییر نگرشی که رشد اقتصاد دریامحور 
را ۲ برابر خواهد کرد

خبــــــــــــر

مدیرکل دفتر حسابرسی سازمان امور مالیاتی گفت: 

پس از صدور برگه مالیاتی برای خانه های خالی اگر 

پرداخت  واحدها  این  مالیات  روز   ۱۰ مهلت  ظرف 

نشود تمام محدودیت های پیش بینی شده در قانون 

از جمله ممنوع المعامله شدن و توقیف اموال برای 

مالک واحد مورد نظر اعمال خواهد شد.

شاهین مستوفی - مدیرکل دفتر حسابرسی سازمان 

امور مالیاتی - اظهار کرد: در صورتی که فردی خانه 

خود را اجاره دهد تا ۱۵۰ متر در تهران و ۲۰۰ متر در 

سایر شهرها مشمول مالیات نیست.

قانون  طبق  مذکور  متراژ  بر  مازاد  اگر  افزود:  وی 

محاسبه  اجاره  مالیات  باشد،  مالیات  مشمول 

می شود. اما اگر این خانه بر اساس اطلاعات سامانه 

خالی  و  بوده  بهره بردار  فاقد  اسکان  و  املاک  ملی 

اعلام شود، در سال اول مالیات آن ۶ برابر، سال دوم 

۱۲ برابر و سال سوم ۱۸ برابر محاسبه می شود.

مستوفی تاکید کرد: مالکان خانه های خالی، پس از 

اعلام مالیات توسط سازمان امور مالیاتی کشور، یک 

ماه فرصت پرداخت دارند. در صورت عدم پرداخت 

ظرف مهلت یک ماه، برگ مطالبه مالیات مربوطه 

صادر و برای پرداخت مالیات به آنها ابلاغ می شود.  

مدیر کل دفتر حسابرسی سازمان امور مالیاتی گفت: 

و  شود  قطعی  شده  مطالبه  مالیات  که  در صورتی 

ظرف مهلت ۱۰ روز پس از ابلاغ برگ قطعی بدهی 

محدودیت های  تمام  نشود  پرداخت  شده  قطعی 

پیش بینی شده در قانون از جمله ممنوع المعامله 

شدن و توقیف اموال و ... با صدور برگه اجرائیه و 

ابلاغ آن انجام خواهد شد.

به گفته وی اشخاص مزبور اجازه انتقال املاک یاد 

بدهی  پرداخت  از  قبل  دیگری  به شخص  را  شده 

دریافت  بدون  دفترخانه ای  اگر  و  داشت  نخواهند 

در  متضامنا  کند  اقدام  انتقال  به  نسبت  گواهی 

پرداخت مالیات مسوول خواهد بود.

مدیرکل دفتر حسابرسی سازمان امور مالیاتی:

مالکان خانه های خالی 

اگر مالیات ندهند 

ممنوع المعامله می شوند

رئیس دبیرخانه ستاد ساماندهی و حمایت از مشاغل خانگی بر لزوم ورود 

مشاغل خانگی به عرصه های جدید و نوآورانه تاکید کرد و گفت: درصددیم به 

متقاضیان گروه سنی ۱۵ تا ۱۸ سال در قالب کارآفرینی نوجوانان مجوز مشاغل 

خانگی اعطا شود.

به گزارش ایسنا، اشتغال خانگی از جمله شیوه های موثر برای کسب درآمد و 

اشتغالزایی به شمار می رود که در بسیاری از کشورها به منبع مهمی برای درآمد 

خانوارها تبدیل شده است. شیوه اشتغال خانگی و زنجیره اتصال تولیدات 

خانگی در بیشتر کشورهای توسعه یافته از درون خانه ها و در قالب انعقاد 

قرارداد کار میان واحدهای بزرگ و متوسط تولیدی جریان می یابد. افراد با کار 

در خانه در کنار دیگر اعضاء ضمن افزایش سطح درآمد و توسعه کسب و کار 

خود می توانند به اقتصاد و افزایش رفاه خانوار کمک کنند.

مشاغل خانگی هر نوع فعالیت اقتصادی است که در فضای منزل و با سرمایه 

اندک قابل راه اندازی است. این شغل ها به دلیل ماهیت خود به فضای زیادی 

نسبت به سایر کسب و کارها نیاز ندارند و اکثر گروه های هدف مشاغل خانگی 

روستاییان  و  بازنشستگان  معلولان،  خانوار،  سرپرست  زنان  کارآفرینان،  را 

تشکیل می دهند.

از نگاه کارشناسان  مشاغل خانگی نقطه شروع مناسبی برای راه اندازی یک 

کسب و کار به ویژه برای جوانان جویای کار و فارغ التحصیلان به شمار می رود 

چرا که با کمترین هزینه و بیشترین ارزش افزوده می توان اشتغال خانگی را 

تجربه کرد و به درآمد رسید.

در همین راستا آزیتا همتیان  ـ رئیس دبیرخانه ستاد ساماندهی و حمایت از 

مشاغل خانگی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی از تخصیص ۷۰ هزار میلیارد 

ریال تسهیلات برای توسعه مشاغل خانگی کشور در سال گذشته و امسال 

خبر داد و با اشاره به رقم مطلوب این تسهیلات نسبت به سالهای گذشته 

اظهار کرد: با تخصیص این اعتبار از سوی بانک مرکزی، تلاش کردیم که همه 

استان ها زیر پوشش قرار گیرند، هرچند میزان درخواست ها زیاد است و شاید 

کفاف همه آنها را ندهد.

به گفته وی، ۳۰ هزار میلیارد ریال از تسهیلات مذکور مربوط به سال ۱۴۰۱ 

است که با رشد خوب مشاغل خانگی و ورود فعالان اقتصادی به ویژه بانوان 

به این عرصه امسال ۴۰ هزار میلیارد ریال تسهیلات از سوی بانک مرکزی 

پرداخت شد.

از  برخی  خانگی  مشاغل  از  حمایت  و  ساماندهی  ستاد  دبیرخانه  رئیس 

ضمانت ها  را  بانکی  نظام  حوزه  در  خانگی  مشاغل  فعالان  دغدغه های 

از  یکی  فروش هم  و  بازار  و گفت:  دانست  دیرپرداخت شدن تسهیلات  و 

مشکل  این  حل  برای  کار  وزارت  که  است  عرصه  این  فعالان  دغدغه های 

برنامه هایی را در دستور کار دارد.

همتیان درعین حال به نقش مشاغل خانگی در اقتصاد و اشتغال کشور اشاره 

کرد و گفت: دولت سیزدهم در دو سال اخیر رویکردها نسبت به مشاغل 

خانگی را تغییر و با برداشتن موانع پیش روی این مشاغل، میزان تسهیلات 

بانکی در این حوزه را افزایش داد. در حال حاضر توسعه و حمایت از مشاغل 

خانگی از جمله سیاست های وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی است که بر 

اساس آن بیش از ۷۰۰ شبکه زنجیره تامین مشاغل خانگی در سراسر کشور 

ایجاد شده است.

در حال حاضر ۹۵ درصد از رشته ها و مشاغل خانگی در کشور ثبت محور 

است که از طریق الکترونیکی ثبت می شود تا به کوتاه شدن فرایندهای اداری 

منجر شود.

فتح الله بیات - فعال حوزه کار در گفت وگو با ایسنا، کاهش هزینه ها در بخش 

مشاغل خانگی را یک امتیاز مهم برای کسب و کارهای خانگی می داند و 

می گوید: افراد در دون منازل خود با هزینه بسیار پایین کسب و کار خانگی 

راه اندازی می کنند و به عرضه و فروش محصولات خانگی می پردازند.

او می گوید: در مشاغل خانگی هزینه های جانبی نظیر اجاره مغازه،  هزینه رفت 

و آمد و پرداخت مالیات وجود ندارد و خانواده ها می توانند با سرمایه اندک 

هم یک شغل خانگی ایجاد و درآمدزایی کنند.

که  می رود  شمار  به  زودبازده  مشاغل  جزو  خانگی  مشاغل  بیات  گفته  به 

می تواند به رفاه و اقتصاد خانواده کمک کند.

در طول دو سال فعالیت دولت سیزدهم بیش از ۲۵۰ هزار شغل خانگی ایجاد 

شده و رشته های مشاغل خانگی به بیش از ۶۰۰ هزار رشته افزایش یافته 

است. طبق آمارها در هفت ماهه سال ۱۴۰۲ بیش از ۸۵ هزار شغل خانگی 

ایجاد و ۱۲۸ هزار مجوز مشاغل خانگی صادر شده است.

وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی درصدد است تا با ایجاد سکوهای فروش 

مجازی محصولات خانگی و بازارسازی مشاغل خانگی گام بزرگی در جهت 

حمایت از صاحبان مشاغل خانگی بردارد.

نمایندگان مجلس  بررسی لایحه هفتم توسعه  ایسنا، در جریان  به گزارش 

تصویب کردند که اعطای تسهیلات به متقاضیان راه اندازی کسب و کارهای 

انجام  از متقاضی  اخذ سفته  و  اعتبارسنجی  مبنای  بر  خُرد صرفا  و  خانگی 

شود. امسال مبلغ ۴۰۰۰ میلیارد تومان تسهیلات برای ایجاد و توسعه مشاغل 

خانگی از سوی بانک مرکزی درنظر گرفته شده که نسبت به سال گذشته ۳۳ 

درصد رشد داشته است.

اعطای مجوز مشاغل خانگی به 

نوجوانان کارآفرین

توسعه  در  آن  به  توجه  ضرورت  و  کارآفرینی  اهمیت 

کشورها و نقش مشاغل خانگی در توسعه اقتصادی به 

عنوان یک فعالیت کارآفرینانه امری اثبات شده و غیرقابل 

شاید  را  کارآفرینی  مفهوم  از  زیادی  بخش  است.  انکار 

و  به فعالیت هایی دانست که در منزل  بتوان منحصر 

توسط زنان خانه دار انجام می شود.

 با نگاهی به جوامع توسعه یافته متوجه می شویم که 

در تمام آنها سیاست های حمایتی از مشاغل خانگی و 

خرد سالهاست که در حال اجرا و پیگیری بوده و باور به 

نقش مشاغل خانگی در رونق اقتصادی جامعه در آنها 

نهادینه شده است. از اجرای طرح های مشاغل خانگی 

در دنیا بیشتر از سی سال می گذرد و اکنون درصد زیادی 

از مشاغل در کشورهای توسعه یافته به مشاغل کوچک و 

خانگی وابسته هستند.

تا  خانگی  مشاغل  فوق صنعتی  کشورهای  برخی  در 

می شوند.  شامل  را  کشورها  این  مشاغل  کل  ۲۳درصد 

در کشورهای بزرگ اقتصادی بخشی از زنجیره ارزش به 

که  و شرکت هایی  کارخانه ها  و  می شود  منتقل  خانه ها 

فعالیت اقتصادی انجام می دهند بخشی از زنجیره ارزش 

خود را به خانه ها منتقل می کنند و این مسئله هم به نفع 

آن کارخانه دار و هم فردی است که در خانه نشسته و 

فعالیت اقتصادی و بخشی از تولید آن کارخانه را برعهده 

گرفته است.

مطابق اعلام دبیرخانه ستاد ساماندهی مشاغل خانگی 

در حال حاضر برای مشاغل مستقل تا ۱۵۰ میلیون تومان 

و مشاغل پشتیبان در ازای به کارگیری ۴۰ نفر تا سقف 

۴میلیارد تومان وام پرداخت می شود. اما یکی از مسئله 

های مهم در بحث مشاغل خانگی بحث ضامن است.

خانگی  مشاغل  ستاد  دبیرخانه  همتیان, رئیس  آزیتا 

خانگی  مشاغل  تسهیلات  دریافت  میزان  به  همچنین 

اشاره کرد و گفت: در حال حاضر برای مشاغل مستقل تا 

۱۵۰ میلیون تومان و مشاغل پشتیبان در ازای به کارگیری 

۴۰ نفر تا سقف ۴ میلیارد تومان وام پرداخت می شود 

توسط  تومانی  میلیون   ۱۵۰ تسهیلات  دریافت  برای  که 

مشاغل مستقل خانگی یک ضامن کفایت می کند.

وی گفت: بانک مرکزی امسال اعتبار خوبی برای توسعه 

مشاغل خانگی اختصاص داده و مبلغ ۴۰۰۰میلیارد تومان 

تسهیلات در اختیار وزارت کار قرار داده است که از سوی 

بانک های عامل در این طرح به صاحبان کسب و کارهای 

خانگی با کارمزد ۴ درصد پرداخت می شود.

از  به گفته رئیس دبیرخانه ستاد ساماندهی و حمایت 

مبلغ  اعتبار  و  پول  ۱۴۰۱شورای  سال  در  خانگی  مشاغل 

ایجاد  و  توسعه  برای  تسهیلات  تومان  ۳۰۰۰میلیارد 

مشاغل خانگی تصویب کرد که ۹۰درصد این منابع جذب 

تومان  ۴۰۰۰میلیارد  به  مبلغ  این  جاری  سال  در  و  شد 

افزایش یافته است.

همواره یکی از مشکلات صاحبان مشاغل خانگی بحث 

تضامین بوده است که روزهای اخیر نمایندگان مجلس 

به بررسی برخی مواد ارجاعی از کمیسیون تلفیق لایحه 

برنامه هفتم توسعه پرداخته و تصویب کردند که اعطای 

کارهای  و  کسب  اندازی  راه  متقاضیان  به  تسهیلات 

خانگی خُرد صرفاً بر مبنای اعتبارسنجی و اخذ سفته از 

متقاضی انجام شود.

برنامه  لایحه   ۶ ماده  »پ«  تبصره۴بند  جلسه  این  در 

هفتم توسعه ذیل فصل »اشتغال« ارجاعی از کمیسیون 

تلفیق مجلس به رأی گذاشته شد و با موافقت دولت و 

کمیسیون تلفیق مجلس به تصویب نمایندگان رسید که 

به شرح زیر است:

»اعطای تسهیلات به متقاضیان ایجاد و توسعه کسب و 

کارهای خرد خانگی صرفاً بر مبنای اعتبارسنجی و با أخذ 

سفته از متقاضی انجام می پذیرد.«

دریافت این وام ۱۵۰ میلیونی بدون ضامن شد

فراری حراج شد

در خصوص  بانکی  حقوقی  مسائل  کارشناس  یک 

اجرای قانون چک در خصوص بنگاههای اقتصادی 

دارای چک برگشتی گفت: اگر اعمال محرومیت های 

چک برگشتی در مورد بنگاههای اقتصادی با توجه 

به شرایط، اوضاع و احوال اقتصادی موجب اخلال 

در امنیت اقتصادی یک استان شود، به تشخیص 

های  محدودیت  تواند  می  استان  تامین  شورای 

قانونی را به مدت یک سال به حالت تعلیق درآورد.

به گزارش خبرنگار اقتصاد آنلاین، در ماده ۵ مکرر 

قانون صدور چک، محرومیت های جدیدی را برای 

صاحب حساب و صادرکننده چک در نظر گرفته که 

بعد از ثبت غیر قابل پرداخت بودن یا کسری مبلغ 

چک در سامانه یکپارچه بانک مرکزی، این سامانه 

مراتب را به صورت برخط به تمام  بانکها اطلاع می 

دهد.یاسر مرادی، کارشناس مسائل حقوقی بانکی 

در این رابطه می گوید: تمامی بانک ها حسب مورد 

مکلف هستند تا هنگام رفع سوء اثر از چک، چندین 

اقدام را انجام دهند؛ به نحوی که از افتتاح هر گونه 

ورزند؛  امتناع  جدید  بانکی  کارت  صدور  و  حساب 

کارت های  و  حساب ها  تمامی  وجوه  اینکه  ضمن 

بانکی مسدود شده و هر مبلغ متعلق به صادرکننده 

که تحت هر عنوان نزد بانک دارد به میزان کسری 

مبلغ چک باید بلوکه شود.

وی افزود: همچنین بانکها مکلف به عدم پرداخت 

هر گونه تسهیلات بانکی یا صدور ضمانت نامه های 

بوده و  برگشتی  دارنده چک  فرد  به  ریالی  یا  ارزی 

اجازه ندارند اعتبار اسنادی ارزی یا ریالی برای این 

فرد گشایش کنند.

مرادی در پاسخ به این سوال که این محرومیت ها 

استثنایی دارد یا خیر، گفت: تبصره ۱ تنها استثنا را 

بیان کرده که چنانچه اعمال محرومیت های مذکور 

در بندهای )الف(، )ج( و )د( در خصوص بنگاههای 

احوال  و  اوضاع  شرایط،  به  توجه  با  اقتصادی 

اقتصادی موجب اخلال در امنیت اقتصادی استان 

مربوط شود، به تشخیص شورای تامین استان موارد 

مذکور به مدت یک سال به حالت تعلیق در می آید.

این  اجرایی  شیوه  مرکزی  بانک  وی،  گفته  به 

باید  اقتصادی مشمول  بنگاه  که  کرده  ابلاغ  را  امر 

درخواست خود را در سامانه وزارت صمت ثبت کرده 

برای  تولید  موانع  رفع  و  تسهیل  از طریق ستاد  تا 

نهایت  در  اینکه  ضمن  شود؛  ارسال  تامین  شورای 

مصوبه مربوطه به بانک مرکزی ارسال می شود و نه 

بانک عامل و بعد در سامانه ای برای اطلاع بانکها 

قرار می گیرد.

بنگاه  به  نسبت  محدودیت  اعمال  گفت:  مرادی 

سوءاثر  رفع  برگشتی  چک  سابقه  دارای  اقتصادی 

نشده، صرفاً با تشخیص شورای تامین و برای مدت 

یک سال از تاریخ ابلاغ مصوب شورا معلق می گردد؛ 

البته مدت یک ساله در نظر گرفته شده برای تعلیق 

تمدید  قابل  اقتصادی  بنگاه  به  نسبت  محدودیت 

نخواهد بود.

وی اظهار داشت: هر بنگاه اقتصادی صرفاً سه سال 

ثبت  امکان  مزبور  یک ساله  مدت  انقضای  از  پس 

درخواست جدید را خواهد داشت.

بنگاههای تولیدی دارنده چک 

برگشتی بخوانند

فراری ۱۹۶۲ متعلق به مربی محبوب ایتالیایی با قیمت رکورد جهانی ۵۱.۷ میلیون دلار 

به حراج گذاشته شد.یک فراری ۲۵۰ جی تی او/ LM ۳۳۰ مدل ۱۹۶۲ توسط اسکاگلیتی، 

مربی محبوب ایتالیایی، به قیمت ۵۱.۷ میلیون دلار آمریکا در حراجی Sotheby در ۱۳ 

نوامبر در شهر نیویورک فروخته شد.این گران ترین فراری بود که تا به حال در حراجی 

فروخته شده و گران ترین خودروی کلاسیکی به شمار می رود که امسال در سراسر جهان 

به صورت عمومی فروخته شد.جیم جی گر، یک کلکسیونر در اوهایو، حدود چهار دهه 

قبل از فروش این خودرو را در اختیار داشت اما مالک جدید شناسایی نشد.

این خانه حراج اعلام کرد که رودستر قرمز روشن در ۳۸ سال گذشته دارایی یک کلکسیونر 

آمریکایی بوده است و قیمت حراج آن از قیمت یک مرسدس اس ال آر اولنهاوت ۳۰۰ که 

در سال ۲۰۲۲ به قیمت ۱۳۵ میلیون یورو فروخته شد، پیشی گرفت. این رقم با نرخ ارز 

امروز ۱۴۴ میلیون دلار آمریکا خواهد بود.
بر اساس گزارش بلومبرگ، قیمت نهایی ۴۷ میلیون دلار آمریکا بود و با حق بیمه ۱۰ 

درصدی خریدار قیمت آن را به ۵۱.۷ میلیون دلار آمریکا رساند.
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رصدخانه طرح استیضاح وزیر آموزش و پرورش اعلام وصول می شود
جلال محمودزاده نماینده مهاباد و از طراحان استیضاح وزیر آموزش و پرورش در گفت وگو با تسنیم، با بیان اینکه هم اکنون بیش از 56 نفر از 
نمایندگان مجلس طرح استیضاح آقای صحرایی را امضا کرده اند، گفت: با توجه به عملکرد غیرقابل دفاع وزیر آموزش و پرورش در مدت اخیر بویژه 
در بحث کمبود معلم در مدارس، بعید به نظر می رسد که نمایندگان از امضاهای خود برای استیضاح ایشان عقب نشینی کنند. 

اسدالله بادامچیان در گفت وگو با ایسنا با بیان اینکه مجلس یازدهم آن چیزی 

که مورد انتظار مردم بود را برآورده نکرده است، اظهار کرد: فقط یک بخش از 

اصولگرایان یعنی فهرست شورای ائتلاف در مجلس یازدهم حضور داشتند.

او با اشاره به اینکه حزب موتلفه نسبت به عملکرد اعضای خود در این مجلس 

پاسخگو خواهد بود، تاکید کرد: موتلفه به میرسلیم درباره رقابت با قالیباف به او 

تذکر داده بود.

این فعال سیاسی با تاکید بر اینکه حضور در انتخابات حق آقای دوستان آقای 

لاریجانی، احمدی نژاد، روحانی و اصلاح طلبان است، تصریح کرد: مردم گرایشی به 

سوی اصلاح طلبان و جریان اعتدالی ندارند زیرا اصلاحات حرفی برای گفتن ندارد و 

مشکلات فعلی کشور ناشی از عملکرد جریان اعتدالی بوده است.

بادامچیان گفت: موتلفه دنبال مجلس »تحول و تکامل« است.سعی همه مجلس ها 

این بوده که کار کنند. من این نگاه را ندارم که دیگران بلد نیستند و ما فقط بلدیم. 

اینکه انقلاب اسلامی و نظام به این حد از اقتدار رسیده در اثر  تلاش همه است . در 

مورد مجلس یازدهم نظر من این است که بخش کلی این مجلس امور را مدیریت 

کرده اما آن چیزی که مورد انتظار مردم بود را برآورده نکرد.

در تحلیل عملکرد مجلس یازدهم گفته شده که به دلیل کمبود چهره های شاخص 

این مجلس نتوانست عملکرد مناسبی داشته باشد. شما این تحلیل را قبول دارید؟

بعید است که نبود سه یا چهار نفر به عملکرد کلی مجلس آسیب برساند البته طبیعی 

است که تعداد افراد باسابقه و موثر بر عملکرد مجلس تاثیر مثبتی دارد و ممکن 

است فقدان آنها درصدی از عملکرد مجلس کم کند اما اینگونه نیست که نبود آنها 

به عملکرد مجلس در چهار سال آسیب بزند.

 فقط یک بخشی از اصولگرایان در مجلس یازدهم بودند یعنی فهرست شورای 

ائتلاف اصولگرایان

  یکدست بودن مجلس یازدهم و نبود اقلیتی قوی، بر عملکرد مجلس یازدهم 

تاثیر منفی داشت؟

مساله این است که در مجلس یازدهم گروه های دیگر هم بودند و مجلس فقط در 

اختیار اصولگرایان نبود. که آنها کوشیدند رفیقان خود را بیاورند و مجموعه هماهنگی 

را ایجاد کنند و تقریبا این کار را هم کردند ولی عناصری که انتخاب کردند، دارای 

تجربه کافی نبودند.

 وقتی به جای انتخاب چهره های برتر دنبال دوستان هم تیپ خود رفتند، طبیعی 

است که ثمره کار آنها همین می شود.

کمیسیون  عضو  و  کنگاور  نماینده  رضایی،  علی 

برخی  ردصلاحیت  درباره  مجلس  اقتصادی 

از  برخی  گفت:  اقتصاد  دنیای  به  نمایندگان 

از  اینکه  وجود  با  شده  صلاحیت  رد  نمایندگان 

سوی مراجع پنج گانه تایید صلاحیت شدند، اما از 

سوی هیات اجرایی به دلیل دخالت در انتصابات 

رد صلاحیت شدند. نباید این موضوع باعث رد 

صلاحیت شود. باید یک کارت زرد به هیات اجرایی 

در سراسر کشور داده شود و افرادی که رای دارند و 

مورد تایید مراجع پنج گانه هستند، تایید صلاحیت 

شوند.او تاکید کرد: چرا باید هیات اجرایی پایش را 

فراتر از گلیم دراز کند و از نماینده ای که تا ۶ ماه آینده 

نماینده است ایراد بگیرد که در انتصابات دخالت 

کرده است! البته مطمئنم شورای نگهبان افرادی را 

که به دلیل دخالت در انتصابات رد صلاحیت شدند، 

تایید می کند. اساسا هم نمایندگان در انتصابات 

دخالت نمی کنند، بلکه نظارت می کنند. اینکه با 

استناد به این بند یک نماینده ای را رد صلاحیت 

کنند، بازتاب خوبی ندارد.این نماینده مجلس با 

اشاره به تاثیر اقدام هیات اجرایی در انتخابات، 

باعث  اجرایی  هیات های  رفتار  کرد:  خاطرنشان 

بدبینی عمومی و کاهش مشارکت و بی اعتمادی 

و  بالا  آرای  کاندیداها  از  برخی  عمومی می شود. 

محبوبیت دارند، رد صلاحیت کاندیدای مورد نظر 

این افراد باعث می شود که آنها پای صندوق های 

رای نیایند. چرا باید با دست خودمان کاری کنیم که 

بخشی از مردم را از دست بدهیم.رضایی تصریح 

به من،  نماینده  این  برخی می گویند چون  کرد: 

فرماندار و وزیر کشور تذکر داده باید رد صلاحیت 

شود. در حالی که قانون سه اختیار را به نماینده 

داده است و بر این اساس نمایندگان می توانند 

ابتدا تذکر سپس سوال از مسوولان و بعد از آن 

وزرا را استیضاح کنند. نباید مقام اجرایی با رفتارهای 

تلافی جویانه یک نماینده را رد صلاحیت کند.او با 

اشاره به گفت وگوی رئیس مجلس و وزیر کشور 

گفت: روز شنبه آقای قالیباف با وزیر کشور صحبت 

کرده است و وزیر کشور اعلام کرده که به استانداران 

سراسر کشور گفتیم بند مربوط به ورود نمایندگان 

در انتصابات و دخالت در انتصابات را مانعی برای 

تایید صلاحیت ها نکنید. اما با این بند، تعدادی 

از نمایندگانی را که حرمت و محبوبیت دارند، رد 

صلاحیت کردند.

فرهیختگان نوشت: »»مال حزب اللهی هاست...« وقتی خانم معصومی اصل، مملکت را مال خودشان و خودشان را حزب اللهی عنوان می کردند، 

مدی به حرف الف این واژه دادند که در آشوبستان دل های جماعت ایرانی تا دورترین افق ها کش آمد؛ تلویزیون مال حزب اللهی هاست و 

لابد به همین سیاق، همه چیز مملکت مال طیفی است که خودش را حزب اللهی می داند و حتی حزب اللهی بودن را هم مال خودش می داند.

خشم گسترده ای که این جملات به رغم ناشناس بودن گوینده اش برانگیخت، کاملا قابل درک بود. انگار این جمله نمادی بود از همه آنچه در سر یک 

طیف به خصوص می گذشت و اکثر اوقات علنا به آن اعتراف نمی شد، اما حالا از دهان یکی شان که ساده تر و بی سیاست تر از بقیه است، بیرون پریده بود.خانمی 

که این جمله جنجالی را به زبان آورد، نسبت به حضور بعضی چهره های اصلاح طلب و اعتدالی از جمله محمدجواد آذری جهرمی و محمدعلی ابطحی در برنامه »به افق فلسطین« 

معترض بود. او اول این برنامه را تحسین کرد بابت اینکه علی اکبر رائفی پور را دعوت کرده اند و بعد به حضور چهره هایی ازجمله آذری  جهرمی و ابطحی تاخت.چند روزی بیشتر از 

این اظهارات نگذشته بود که تیم محتوایی برنامه به افق فلسطین تغییر کردند تا در مقابل چشمان ناباور تمام آنهایی که به صحبت های خانم معصومی واکنش منفی نشان داده 

بودند، او و طیفی که مثل او فکر می کردند، برنده دعوا به نظر برسند.

به طور قطع منصوره معصومی اصل، باعث و بانی چنین تغییر بنیادین و چالش برانگیزی در صدا و سیما نبود؛ بلکه او را احتمالا بی اینکه خودش هم دقیقا بداند در چه موقعیتی 

قرار گرفته، به عنوان یک رجزخوان نمادین جلو انداخته اند.وقتی یک طیف تمامیت خواه مطلقا به جذب اعتقادی نداشته باشد، چه حداقلی و چه حداکثری، طبیعتا به جای اینکه 

محبوبیت را محصول و پاداش فعالیت های اجتماعی و رسانه ای اش بداند، کم کردن روی بقیه و درآوردن لج آنها را موفقیت خودش خواهد دید. با این وصف اگر دقت کنیم آنچه 

منصوره معصومی اصل گفت حرفی نبود که ناخواسته از دهان یکی از رادیکال ها بیرون پریده باشد، بلکه بخشی از پروژه روحیه بخشی به آنهاست و به شکل آگاهانه پیاده می شود.«

به گزارش ایسنا، در جلسه کمیسیون حقوقی و 

قضایی مجمع، بررسی طرح الزام به ثبت رسمی 

معاملات اموال غیر منقول که برای تشخیص مصلحت مورد نظر مجلس شورای 

اسلامی به مجمع ارجاع شده، ادامه یافت.تبصره های ۸ و ۱۰ ماده ۱۰ طرح مذکور به 

عنوان دو مورد باقیمانده از موارد اختلافی میان مجلس و شورای نگهبان مورد بررسی 

قرار گرفت که پس از تبادل نظر و شور اعضا و کارشناسان دستگاه ها، با اصلاحاتی 

تصویب شد.در این جلسه علاوه بر اکثریت اعضای کمیسیون، وزیر دادگستری، رئیس 

کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس، معاون راهبردی قوه قضاییه، معاون حقوقی 

رئیس جمهور و معاون قوانین مجلس حضور داشتند. کار رسیدگی به طرح یادشده در 

کمیسیون حقوقی و قضایی مجمع به پایان رسید که گزارش آن جهت تصویب نهایی 

تقدیم صحن مجمع می شود. این طرح در هفت جلسه کمیسیون حقوقی و قضایی 

مجمع بررسی شده است.

برخیتلویزیونرا»مالحزباللهیها«میدانند!

مجلس دوازدهم قطعا اصولگراست؛

بهمیرسلیمدربارهرقابتباقالیبافتذکردادیم

سایت اصولگرای الف نوشت : با گذشت چند روز 

از اظهارات یکی از مهمانان یک برنامه تلویزیونی 

درباره » حزب اللهی ها« هنوز واکنش ها به آن 

ادامه دارد به خصوص آنکه او پس از این واکنش 

های عمدتا منفی اولیه چنانکه قابل پیش بینی 

بود در جمعی دیگر باز هم از اظهاراتش دفاع کرد. 

اما جدا از این اظهارات و واکنش ها خوب است 

ببینیم حزب اللهی کیست و چه خصوصیاتی دارد 

و آیا کسانی که این روزها با شدت و حدت تمام 

خود را در جرگه آنان قلمداد می کنند و دیگران را 

به این تازیانه می زنند چه نسبتی با  اللهی های 

اصیل و بی ادعا دارند؟! 

زحمت  خودمان  به  نیست  نیازی  کار  این  برای 

بدهیم و فضیلت های مختلف را به صورت ذهنی 

ردیف کنیم. کافی است به نسل انقلاب بنگریم تا 

بفهمیم حزب اللهی که بوده و چه می کرده. 

بودند  پس  مطهری  و  اللهی، چمران  اگر حزب 

دستکم  یا  دانشمند  و  حکیم  باید  اللهی  حزب 

دانش دوست و کاربلد باشد. 

اگر حزب اللهی، رجایی بود پس حزب اللهی باید 

عمومی  شرایط  به  بسته  و  باشد  زیست  ساده 

جامعه از بهره مندی های متعارف برخوردار باشد 

نه بیشتر. 

حزب  پس  است  انقلاب  رهبر  اللهی،  حزب  اگر 

اللهی باید هنر دوست، خوش ذوق ، خوش فهم 

و خوش بیان باشد. 

اگر حزب اللهی بهشتی بود پس حزب اللهی باید 

عدالت طلب باشد و خالی از کینه و مدارا جو. 

اگر حزب اللهی باهنر بود پس حزب اللهی باید 

مودب باشد. 

اگر حزب اللهی امثال باکری ها و همت ها و سایر 

سرداران شهید دیگر بودند پس حزب اللهی امروز 

باید شجاع و از خودگذشته باشد. 

حزب  پس  بود  سلیمانی  قاسم  اللهی  حزب  اگر 

اللهی باید وسعت نظر داشته باشد و خود محور 

نباشد. 

اگر حزب اللهی داوود کریمی بود پس حزب اللهی 

نباید دنبال نام و نان و شهرت و قدرت باشد و 

خودش و خاندانش را بر سفره انقلاب بنشاند. 

اگر حزب اللهی آن بسیجی بی ادعای آخر صف 

داشت  آن جمله مشهور »سوز«  قول  به  که  بود 

اما »دود « نداشت پس حزب اللهی نباید شهوت 

قدرت و دیده شدن و اول صف بودن داشته باشد 

و دایم دنبال جمع کردن عده ای بدور خود باشد! 

این فهرست  از موارد  بیشتر  این مصادیق  یقینا 

افراد  همین  زندگی  با  آشنایی  اندک  اما  است 

ذکر شده کافی است تا کلاهمان را قاضی کنیم 

و بپرسیم کدام یک از مدعیان و خود حزب اللهی 

اندک  حتی  روزها  این  شده  شناخته  پنداران 

شباهتی تنها با یکی از فضایل این بزرگان دارند. 

بزرگانی که این مدعیان، نام شان را می برند تا 

نان شان را بخورند ! 

در  انقلاب  یافتگان  تربیت  وجودی  اثر  قطعا   

هستند  هم  امروز  و  دارد  وجود  هنوز  جامعه 

جوانان و پیرانی که مصداق حزب اللهی واقعی 

باشند اما این گمنامان آخر همه صف ها، یقینا از 

همه صفاتی که در خودحزب اللهی پنداران سراغ 

داریم بدورند و مانند جواهری اصل و کمیاب در 

کنار بدلیجات بی فروغ  این روزها می درخشند. 

کافی است گوهرشناس باشیم! 

پایان بررسی طرح الزام 
ثبت رسمی معاملات در 

کمیسیون تخصصی مجمع 
تشخیص

خبــــــــــــر

یادداشت

خبر

خبــــــــــــر

این بدلیجات بی فروغ و آن الماس های درخشنده!

رایزنیقالیبافبا
وزیرکشوربرایتایید
صلاحیتنمایندگان

روح الله دهقانی فیروزآبادی معاون علمی رئیس جمهور 

با روزنامه دانشگاه شریف درباره مهاجرت  در گفتگو 

نخبگان گفت: »به عنوان یکی از مجموعه های درگیر با 

مسئله خوب است به شما بگویم که آمار مجموعه ها، 

افراد و شرکت های مهاجرت کننده در حال حاqر اصلًا 

خطرناک نیست؛ یعنی مثلا اگر تا سالهای قبل ۱۰۰ نفر 

می رفتند؛ حالا ۲۰۰ نفر شده است؛ چند نفر متخصص 

داریم؟ مثلًا ۲۰۰۰ تا؛ چند نکته اینجا مطرح است؛ اول 

اینکه چرا بالا رفته است؟ یکی این است که ما وقایع 

سیاسی مختلفی را پارسال و قبل از آن داشتیم؛ دو سال 

درگیر کرونا بودیم و متقاضیان مهاجرت امکان پذیرش 

نداشتند وا ز طرفی کشورهای دیگر هم امکانات خوبی 

در اختیار متخصصان قرار می دهند تا به جای تربیت 

نیروی خودشان، آنها را جذب کنند.موضوع دیگر این 

است که اگرچه من معتقدم این آمار کاهش خواهد 

یافت و نشانه هایش هم ظاهر شده است اما نباید 

بی خیال باشیم و بگوییم انشالله گربه است! باید اتفاقا 

آن  روند  و  نشود  زیاد  این شیب  که  باشیم  مراقب 

کاهشی شود تا در آینده با مشکل جدی مواجه نشویم. 

چه کار باید کرد؟ اول از همه تکریم باید اتفاق بیفتد. 

صاحبان کسب وکارها باید افرادی را پای کار مسائل 

خودشان ببینند.همچنین تسهیل فضای کسب و کار 

مختلف  دستگاههای  از طرف  که  موانعی  کاهش  و 

ایجاد می شود در دستور کار است. و مهمتر از همه 

باید فرصت تاثیرگذاری برای نخبگان ایجاد کرد. تجربه و 

مطالعات آماری ما نشان میدهد که انگیزه دوم نخبگانی 

که مهاجرت می کنند، مالی است. بسیاری از آنها به 

دنبال اثرگذاری هستند و آن را فرای منافع خودشان می 

پسندند. خیلی از این افراد هستند که بعد از مهاجرت 

به ما مراجعه می کنند و دنبال انجام کارهای موثر در 

داخل کشوراند.

واکنش معاون رئیسی به ادعای 

مهاجرت گسترده نخبگان

پناهیان می گوید یکی از دلایل جنگ، این است که به منافع امت اسلامی 

حمله بشود، خب دقیقا چه زمان؟ ما چقد صبر کنیم؟ حمله پیش دستانه 

داشته باشیم یا نه؟ امام علی می گوید اگر دشمنت خارج از مرز ها بخواهد به 

شما حمله کند، برو همانجا برو و قبل از اینکه حمله کند، به آن حمله کن وگرنه 

زیر چکمه های او باید از خواب بیدار بشوید.لیرضا پناهیان می گوید در مقابل 

تشخیص اینکه چه زمانی باید جنگ کرد و چه زمانی باید صلح کرد، یک 

جریانی وجود دارد که همیشه طرف صلح را می گیرد، همیشه طرف سلامت 

و عافیت را می گیرد؛ به این جریان، جریان »سازشکار« می گوییم. 

 به گزارش انتخاب، پناهیان ادامه داد: درباره اینکه الان زمان مقاومت و جنگ 

است، جریان سازشکار هیچوقت نمیگذارد به نتیجه برسید. 

نه  دارد،  زدن  برای  درشتی  اینکه جریان سازشکار حرف های  بیان  با  او   

حرف های درست، افزود: می گوید بچه ها و خانواده ها دارند کشته می شوند! 

چرا باید صدمه بخوریم؟ حالا که می شود کار را با مذاکره حل کرد.

 او ادامه داد: زمان پیامبر هم داشتند، کار را خراب می کردند، زمان امام علی 

کار را خراب کردند، زمان امام حسن، آن صلح رو خائنین تحمیل کردند، زمان 

امام حسین، اما نتوانستند.پناهیان با بیان اینکه سازشکار ها همیشه دلایل 

به ظاهر منطقی دارند، حرفای درشتی برای شما به نفع صلح دارند، گفت: 

یکی از دلایل جنگ، این است که به منافع امت اسلامی حمله بشود، خب 

دقیقا چه زمان؟ ما چقد صبر کنیم؟ حمله پیش دستانه داشته باشیم یا نه؟ 

امام علی می گوید اگر دشمنت خارج از مرز ها بخواهد به شما حمله کند، برو 

همانجا برو و قبل از اینکه حمله کند، به آن حمله کن وگرنه زیر چکمه های او 

باید از خواب بیدار بشوید.

پناهیان : 

جریانسازشکارمیگویدحالاکهبایکمذاکرهمیشودکاررا
به گزارش تسنیم، سردار امیرعلی حاجی زاده فرمانده حلکرد،چرابایدصدمهببینیموبچههاوخانوادههاکشتهشوند

کنگره  برگزاری  حاشیه  در  سپاه  هوافضای  نیروی 

بزرگداشت شهید طهرانی مقدم در پاسخ به سؤالی 

در خصوص شرایط منطقه، گفت: مسئله غزه امروز 

بودن  جنایتکار  و  است  موضوع جهانی شده  یک 

رژیم صهیونیستی که از بیش از 40 سال قبل توسط 

امام راحل و مسئولان جمهوری اسلامی ایران گفته 

می شد، امروز عمق جنایت های آن ها را ملت ها در 

همه قاره ها متوجه شده اند.وی ادامه داد: شاید در 

گذشته به مسئولان جمهوری اسلامی ایران انتقاد 

صهیونیستی  رژیم  خصوص  در  "چرا  که  می شد 

کودک کش  اکنون  اما  می گویید؟"،  این گونه سخن 

روشن  همه  برای  رژیم  جنایت های  عمق  و  بودن 

داشت.سردار  نخواهند  چندانی  عمر  و  است  شده 

حاجی زاده با بیان اینکه پیروزی رزمندگان فلسطینی 

یک پیروزی راهبردی بزرگ است، تصریح کرد: این 

پیروزی با اقدامات تاکتیکی  و عملیات های جنایتکارانه 

و به شهادت  رساندن کودکان به هیچ وجه ازبین رفتنی 

نیست و آن ها به طور مطلق پیروز هستند و در آینده 

همه دنیا این موضوع را خواهند دید.

فرمانده نیروی هوافضای سپاه در پاسخ به سؤالی در 

خصوص واکنش ایران نسبت به گسترش جنگ به 

لبنان و حزب الله، خاطرنشان کرد: امروز جنگ گسترش 

پیدا کرده است و لبنان درگیر است. احتمال دارد حد 

درگیری ها از این هم بیشتر شود، آینده مبهم است 

ولی ایران آماده همه شرایط است.

سردار حاجی زاده درباره تهدید ایران توسط آمریکا نیز 

اظهار کرد: آمریکایی ها ایران را تهدید نمی کنند، آن ها 

در مکاتباتی که دارند بعضاً در یک شب سه مرحله با 

ایران مکاتبه داشتند و همه این مکاتبات با زبان تمنا 

و خواهش است.فرمانده نیروی هوافضای سپاه در 

پایان تأکید کرد: ایران در شرایطی نیست که کسی 

بخواهد او را تهدید کند ما در اوج قدرت هستیم و 

برای همه شرایط خود را آماده کرده ایم.

روایت سردار حاجی زاده از 

مکاتبات آمریکا با ایران

به گزارش ایسنا، ناصر کنعانی، سخنگوی وزارت خارجه در پاسخ به سوال دیگری مبنی بر این که آمریکا اعلام 

کرده که در پاسخ به اقدامات گروه های نیابتی ایران اقداماتی را در سوریه انجام می دهد و برخی از مقرهای 

وابسته به ایران را مورد هدف قرار خواهد داد و همچنین ادعاهای آمریکا مبنی بر این که ایران به دنبال تنش 

در منطقه است، تصریح کرد: جمهوری اسلامی ایران به دنبال تنش در منطقه نیست و از آغاز بحران مورد 

اشاره جمهوری اسلامی ایران در مذاکرات منطقه ای و بین المللی خود بر این موضوع تاکید کرده است که 

باید این جنگ ظالمانه و جنایت های رژیم صهیونیستی علیه مردم غزه پایان پیدا کند و نباید جنگ در منطقه 

گسترش یابد.وی با بیان این که در موضع گیری های رسمی خود ما این موضوع را اعلام کرده ایم و تلاش های 

دیپلماتیک مان نیز بر این موضوع متمرکز بوده است، اظهار کرد: ما به دنبال گسترش جنگ در منطقه 

نیستیم و کسانی به دنبال گسترش جنگ در منطقه هستند که به جای فشار به رژیم صهیونیستی برای 

توقف جنایت هایش رسما اعلام می کنند که وقت آتش بس فرا نرسیده و در حال ارسال کمک های نظامی 

و حتی تسلیحات ممنوعه به این رژیم هستند. آنها با اقدامات خود به دنبال فراهم کردن فضای تنفسی 

برای اسرائیل هستند و با ارسال ناوهای خود به منطقه می خواهند برای این رژیم حاشیه امن ایجاد کنند.

ایران به دنبال گسترش جنگ در منطقه نیست
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بیرانوند و عزت اللهی تیم شدندورزش 
سعید عزت اللهی با سفر دو مرحله ای از دانمارک به کمپ تیم ملی رسید.بیرانوند و عزت اللهی تیم شدند

 تمرین امروز تیم ملی در حالی برگزار شد که چند لژیونر از جمله سعید عزت اللهی در تمرین تیم ملی حاضر بودند و خود را به کادرفنی تیم ملی 
معرفی کردند.عزت اللهی که شماره شش تیم ملی را در اختیار دارد و به صورت مستمر این پیراهن را برتن می کند، در سالن بدنسازی تمرینات 

موردنظر کادرفنی را انجام داد و با سایر بازیکنان هم خوش و بش کرد.

لوکا تونی، بازیکن سابق تیم ملی ایتالیا، می گوید اینتر خوش شانس است که 

لائوتارو مارتینز همانند سایر بازیکنان در فوتبال اروپا مورد توجه نیست.اینتر 

خوش شانس است که لائوتارو را بزرگ نمی بینند!

 لائوتارو مارتینز یکی از بازیکنان سرشناس سری A است که اینتر در تابستان 

گذشته شاهد پیشنهادات متفاوتی برای فروش او بود.

جدی ترین مشتریان این بازیکن از عربستان سعودی بودند که خواستار جدایی 

او و انتقال به خاورمیانه شدند اما او تصمیم گرفت در این تیم بماند.

لوکا تونی، مهاجم سابق تیم ملی ایتالیا و برنده کفش طلا در سال 2006، در 

مصاحبه با گاتزتا دلو اسپورت ابراز خوشحالی کرد که به مارتینز در حد سایر 

مهاجمان سری A  پرداخته نمی شود تا او با پیشنهادات بزرگ تر برای جدایی از 

اینتر وسوسه شود.

تونی گفت: "لائوتارو مارتینز به شکل عجیبی یک رهبر و گلزن است. اینتر خوش 

شانس است که در اروپا هنوز او را همانند سایر بازیکنان برتر نمی دانند و او با 

پیشنهادات شگفت انگیز مواجه نشده است."

عملکرد مهاجمان یوونتوس؟

چهار نفر از آن ها )دوشان ولاهوویچ، فدریکو کیه زا، مویزه کین، آرکادیوش 

میلیک( و مابقی بسیار قوی هستند: فکر می کنم مکس آلگری مشکل زیادی 

نداشته باشد چرا که به زودی روی روند گلزنی قرار می گیرند.

لائوتارو مارتینز پادشاه مهاجمان ایتالیاست؟

الان کمی زود است اما بیایید بگوییم که او مسیرش را مشخص کرده است. 

آنچه در مورد لائوتارو، فراتر از ضربات، تاثیرگذارتر است، رهبری او است. او یک 

نیروی محرکه است. و همچنین مارکوس تورام، چه انتخاب شگفت انگیزی بود.

اینتر خوش شانس است که لائوتارو را 
بزرگ نمی بینند!

خبر

خبر

خبر

خبر

خبر

خرید فاجعه: 

ضـرر باورنکردنی یونایتد 

از ستاره برزیلی

جدال ایران با منچستر سیتی، چلسی، آرسنال و آژاکس!

را  ایران  انگلیس در دیدار مقابل نوجوانان  نفرات اصلی 

بازیکنان تیم های شاخص اروپایی تشکیل می دهند؛جدال 

ایران با منچستر سیتی، چلسی، آرسنال و آژاکس!

 تیم فوتبال نوجوانان انگلیس در شرایطی مسابقه امروز 

مقابل ایران در مرحله گروهی جام جهانی زیر 17 سال را 

آغاز می کند که ترکیب ابتدایی آنها را بازیکنان شاخص 

باشگاه های بزرگ اروپایی تشکیل می دهند که در نوع خود 

جالب توجه است.

سه بازیکن منچستر سیتی، سه بازیکن چلسی، دو بازیکن 

لوتون  هلند،  آژاکس  تیم های  از  بازیکن  یک  و  آرسنال 

و ساندرلند انگلیس در جمع 11 نفر اصلی تیم نوجوانان 

انگلیس مقابل شاگردان حسین عبدی قرار گرفته اند؛ در 

حالی که در ترکیب تیم ایران بعضا بازیکنان از تیم های لیگ 

یک و دو هم دیده می شوند!تامی ستفورد )آژاکس(، جو 

جانسون )لوتون(، لاکیله ساموئل )منچستر سیتی(، جاش 

)چلسی(،  اسمیت  ساموئلز  ایشه  آچمپونگ)چلسی(، 

کریستوفر ریگ )ساندرلند(، مایلز لوئیس اسکلی )آرسنال(، 

مایکل گُلدینگ )چلسی(، جوئل اندالا )منچستر سیتی(، 

اتان انوانری )آرسنال(، و متیو وارهرست )منچستر سیتی( 

11 بازیکن آغاز کننده بازی برای انگلیس مقابل ایران هستند 

که هر کدام بعضا در تمرینات تیم بزرگسالان باشگاه های 

خود شرکت می کنند و در تیم های پایه یا دوم به میدان 

ریس الکساندر  )ساوتهمپتون(،  مقوما  می روند.یایدن 

راسل دنی )چلسی(، ساموئل آمو آمیاو )ساوتهمپتون(، تایلر 

اوبواوودو )منچستر  دیبلینگ )ساوتهمپتون( و جاستین 

سیتی( نیز 5 بازیکنی هستند که در دیدار مقابل کالدونیا 

در ترکیب بودند ولی امروز برابر ایران در جمع نفرات اصلی 

نیستند و از روی نیمکت کار را آغاز می کنند.

باشگاه منچستریونایتد تصمیم قطعی اش را برای 

فروش آنتونی، ستاره برزیلی این تیم، گرفته است.

ستاره  از  یونایتد  باورنکردنی  ضرر  فاجعه:  خرید 

برزیلی

 آنتونی در پنجره نقل و انتقالاتی تابستان 2022 به 

منچستریونایتد پیوست و این باشگاه 100 میلیون 

یورو برای جذب او به آژاکس پرداخت کرد. 

اریک تن هاخ علاقه زیادی به او داشت و امیدوار 

در  را  آژاکس  در  خوبش  عملکرد  بتواند  که  بود 

ترکیب شیاطین سرخ هم تکرار کند اما این اتفاق 

نتوانست  وجه  هیچ  به  بازیکن  این  و  نداد  رخ 

را  داشت  وجود  او  از  که  زیادی  بسیار  انتظارات 

برآورده کند. 

در  حضورش  فصل  اولین  در  برزیلی  ستاره  این 

با پیراهن یونایتد تنها موفق شد هشت  میدان 

گل به ثمر برساند و این در حالی است که در این 

فصل هنوز حتی یک گل هم نزده است. هرچند 

از  نامزدش  فیزیکی  آزار  اتهام  دلیل  به  مدتی  او 

میادین دور بود. 

این  مدیران  که  داده  خبر  سان  روزنامه  حالا 

باشگاه دیگر بیشتر از این منتظر درخشش آنتونی 

نقل  پنجره  را در  او  دارند  نخواهند ماند و قصد 

سال  ژانویه  در  فصل  این  زمستانی  انتقالات  و 

آینده میلادی به فروش برسانند. این تصمیم ضرر 

اما  برای آن ها در پی خواهد داشت  را  هنگفتی 

مدیران این باشگاه حاضر به پذیرش این شرایط 

هستند.

این بخشی از برنامه این باشگاه برای تغییر شرایط 

با حضور سر جیم راتکلیف به عنوان مالک جدید 

است و آن ها برای جذب یک وینگر و یک مدافع 

کناری اقدام خواهند کرد. 

پیش از این گفته شده بود که این باشگاه آماده 

فروش  با  پیشنهاد  دریافت  صورت  در  تا  است 

جیدون سانچو و آنتونی مارسیال هم موافقت کند 

و به این ترتیب تغییرات جدی در منچستریونایتد 

ایجاد خواهد شد.

هیئت مدیره تصمیم گرفت و بادامکی هم در جریان بود؛

اطلاعیه باشگاه پرسپولیس درباره جریمه ده درصدی

شکایت پرسپولیس از نورافکن و باشگاه سپاهان!

از  هیئت مدیره  اطلاعی  بی  شایعه  پرسپولیس  باشگاه 

پرسپولیس  باشگاه  کرد.اطلاعیه  تکذیب  را  تیم  جریمه 

درباره جریمه ده درصدی

ده  جریمه  ابلاغ  از  بعد  روز  یک  سه،  ورزش  گزارش  به 

درصدی اعضای تیم پرسپولیس بخ افشین پیروانی، این 

بازیکنان  جریمه  پیرامون  شایعات  خصوص  در  باشگاه 

اطلاعیه منتشر کرد.

اطلاعی هیئت مدیره  بی  از  که شایعات حاکی  در حالی 

اعلام  پرسپولیس  باشگاه  این جریمه داشت،  به  نسبت 

کرد که »مدیرعامل و اعضای هیئت مدیره« این تصمیم 

را گرفتند و »از حسین بادامکی معاون ورزشی« تیم نیز 

مشورت گرفته شد.

نکته جالب استفاده از نام حسین بادامکی است که به 

عنوان معاون ورزشی، حلقه اتصال باشکاه و تیم محسوب 

می شود.

صعود  صورت  در  که  کرده  تایید  همچنین  پرسپولیس 

قهرمانان  لیگ  نهایی  مرحله یک هشتم  به  سرخپثشان 

پرشپولیس  می شود.باشگاه  بخشیده  جریمه  این  آسیا 

پس از حمایت روز گذشته از یحیی گل محمدی در این 

اطلاعیه هم از او و ادامه کارش حمایت کرده است.

بیانیه پرسپولیس را در ادامه بخوانید:

و  باشگاه  مدیرعامل  اخیر،  هفته های  نتایج  دنبال  به 

اعضای هیات مدیره تصمیم گرفتند اعضای تیم فوتبال 

از  کنند. همچنین  جریمه  قرارداد  درصد  ده   میزان  به  را 

این  نیز در  بادامکی، سرپرست معاونت ورزشی  حسین 

رابطه نظرخواهی شد.

که  هستند  و  بوده  باور  این  بر  مدیره  هیات  اعضای 

نتایج فعلی تیم تناسبی با پتانسیل فنی مجموعه تیم و 

توانمندی های بازیکنان ندارد و این به معنای باور نسبت 

و  تیم  اعضای  قهرمانی  و شخصیت  فنی  ارزش های  به 

و  مدیرعامل  نظر  با  اساس  برهمین  است.  آن  بر  تاکید 

اعضای هیات مدیره مقرر شد، در  صورت نتایج مناسب 

تیم در بازیهای آینده به ویژه راهیابی سرخپوشان ایران 

به مرحله یک هشتم لیگ قهرمانان آسیا، این جریمه لغو 

شود. همانگونه که جرایم قبلی به دنبال نتایج مناسب تیم 

در هفته های ابتدایی لیگ بخشیده شد.

صورت  حاشیه سازی های  و  شایعات  خلاف  بر  همچنین 

گرفته با توجه به عملکرد روشن در سال های گذشته، بر 

گزینه  بهترین  عنوان  به  پرسپولیس  فنی  کادر  توانمندی 

موجود و در نتیجه اعلام حمایت از سرمربی تیم تاکید 

شد.
سرمربی تیم ملی در روزهای سخت کاری خود دچار سرماخوردگی شده 

است.قلعه  نویی در اردوی تیم ملی زیر سرم رفت!تمرین نوبت صبح تیم 

ملی فوتبال امروز در شرایطی برگزار شد که امیر قلعه نویی در این جلسه 

تمرینی حضور پیدا نکرد. 

سرمربی تیم ملی بعد از غیبت در تمرین هنگام صرف ناهار نیز کنار اعضای 

تیم نبودپیگیری های خبرنگار ما مشخص کرد که امیر قلعه نویی از شب 

گذشته دچار سرماخوردگی شدید شده و به همین خاطر قادر به همراهی 

شاگردانش نبوده است.

قلعه نویی امروز در اتاق شخصی خود در اردوی تیم ملی توسط پزشکان 

تحت درمان قرار گرفته است؛ پزشکان تیم ملی به قلعه نویی سرم زدند تا 

او شرایط بهتری را از نظر جسمانی به دست بیاورد.

سرمربی تیم ملی علاقه مند است که هرچه سریع تر به تمرینات برود و کار 

خود را شروع کند، اما اوضاع جسمانی نامناسب چنین اجازه ای را به او 

نداده است. باید دید سرمربی تیم ملی چه زمانی به تمرینات تیم ملی می 

رود و کار خود را شروع می کند.

قلعه  نویی در اردوی تیم ملی 

زیر سرم رفت!

باشگاه پرسپولیس در اقدام حقوقی جدید خود از امید 

است.شکایت  کرده  باشگاه سپاهان شکایت  و  نورافکن 

پرسپولیس از نورافکن و باشگاه سپاهان!

با  ایران  فوتبال  فضای  گذشته  که 24 ساعت  حالی  در   

گرفته،  قرار  نورافکن تحت تاثیر  امید  از  ویدیویی  انتشار 

باشگاه پرسپولیس سرانجام به درخواست هواداران خود 

پاسخ داد و از امید نورافکن شکایت کرد.

باشگاه پرسپولیس اقدام نورافکن را »شنیع و دور از عفت 

عمومی« خوانده و اعلام کرده که شکایتی را از این بازیکن 

در کمیته انضباطی و اخلاق ثبت کرده است. اما نورافکن 

تنها مورد هدف حقوقی باشگاه پرسپولیس نبوده است.

پرسپولیس با اشاره به اینکه هواداران این تیم در ورزشگاه 

احساس امنیت نداشتند، نوشت که در این بازی »شاهد 

پرتاب اجسام سخت و خطرناک« به سوی هواداران این 

تیم بودند که باعث تهدید تماشاگران پرسپولیسی می شد.

از  که  کرده  عنوان  خود  اطلاعیه  در  پرسپولیس  باشگاه 

کانون هواداران سپاهان شکایتی را ثبت کرده و نوشته که 

علاوه بر تهدید جانی طرفداران، توهین های شدیدی هم 

نسبت به آن ها انجام شده است.

نکته مهم در مورد بیانیه پرسپولیس اینکه آن ها دوباره 

تاکید کردند که در صحنه پیش از گل رضا اسدی، خطای 

حال  عین  در  اما  شده  اعلام  اشتباه  به  رفیعی  سروش 

به  تیم  این وجود »مسئولان  با  که  نوشتند  سرخپوشان 

سپاهان تبریک« گفتند.

بیانیه پرسپولیس را در ادامه بخوانید:

اعضای تیم فوتبال پرسپولیس از جمله مدیر تیم با وجود 

آن که هنوز هم اعتقاد دارند؛ اشتباه داور در اعلام خطا، 

در نهایت منجر به گل حریف شد، در پایان این مسابقه و 

در اظهار نظرهای خود به تیم فوتبال سپاهان تبریک هم 

گفتند. با وجود این موارد، متاسفانه این مسابقه از قبل 

شروع تا پایان آن جلوه های ناشایستی هم داشت که با 

توجه به شدت آن ها قابل چشم پوشی نبود.

از جمله این موارد باید به مشکلات و حمله های پیش آمده 

علیه هواداران و تماشاگران پرسپولیس از بیرون ورزشگاه 

تا روی سکوها اشاره کرد. البته به نسبت فجایعی که در 

هنوز  ولی  شد  بهتر  شرایط  داد،  روی  گذشته  سال های 

احساس امنیت وجود ندارد.

مزاحمت ها  با  ورزشگاه  بیرون  در  پرسپولیس  هواداران 

روبه رو بودند که تهدید آمیز بود و احساس امنیت را سلب 

می کرد. همچنین در داخل ورزشگاه شاهد پرتاب اجسام 

سخت و خطرناک از جمله بطری های شیشه ای به سمت 

وارد فضا  اصلا چگونه  دارد  که جای سوال  بودیم  آن ها 

از توهین  و  این موارد جدای  و کاسه ورزشگاه شده اند. 

فحاشی زائدالوصف نسبت به بعضی اعضای تیم فوتبال 

پرسپولیس از جانب تماشاگران مقابل بود.

از دیگر اتفاقات تاسف  برانگیز دیگر در جریان این مسابقه، 

اقدام امید نورافکن بازیکن سپاهان، در انجام حرکت شنیع 

و دور از عفت عمومی نسبت به هواداران پرسپولیس و در 

واقع باشگاه پرسپولیس بود.

باشگاه پرسپولیس بر اساس موارد فوق نسبت به طرح 

شکایت از امید نورافکن و کانون هواداران سپاهان نزد 

و  اخلاق  کمیته های  در  طرح  برای  فوتبال  فدراسیون 

انضباطی، اقدام کرده است.

سالم الدوسری به دلیل آسیب دیدگی نمی تواند تیم 

ملی کشورش را در فیفا دی پیش رو همراهی کند.

مرد سال فوتبال آسیا، جایی در تیم ملی ندارد

 تیم ملی فوتبال عربستان باید دو دیدار خود در 

مرحله مقدماتی جام جهانی 2026 و جام ملت های 

سالم  بدون  را  اردن  و  پاکستان  برابر   2027 آسیا 

الدوسری برگزار می کند چرا که این بازیکن به دلیل 

مصدومیت از تیم ملی کنار گذاشته شد.

این تصمیم برای این گرفته شد که سالم الدوسری 

به دلیل مصدومیتی که در دیدار الهلال برابر التعاون 

نصیبش شد، نتوانست فرم خوبی را در تمرینات تیم 

ملی کشورش نشان دهد و به همین دلیل از اردوی 

عربستان کنار گذاشته شد.

اکانت رسمی تیم ملی عربستان با انتشار بیانیه ای 

تایید  خود  اجتماعی  شبکه های  طریق  از  رسمی 

کرد که روبرتو مانچینی، سرمربی ایتالیایی شاهین 

ها، کسی بوده که به دلیل عدم آمادگی مرد سال 

فوتبال آسیا، به او اجازه خروج از اردوی تیم ملی 

را داده است.

متن بیانیه رسمی تیم ملی عربستان به این شرح 

است: »روبرتو مانچینی، مدیر فنی تیم ملی به سالم 

الدوسری اجازه داد تا اردوی تیم ملی را که در حال 

حاضر در استان الاحساء برگزار می شود، ترک کند.«

در ادامه این اطلاعیه آمده است: »گزارش ارائه شده 

از سوی کادر پزشکی تیم حاکی از آن است که این 

بازیکن به دلیل عدم آمادگی نمی تواند در دو دیدار 

بعدی تیم ملی شرکت کند. او به برنامه درمانی و 

توانبخشی نیاز دارد، مشروط بر اینکه برنامه درمانی 

خود را در باشگاهش تکمیل کند.«

بدین ترتیب سالم الدوسری که پس از کسب عنوان 

مرد سال فوتبال آسیا در کانون توجهات قرار گرفته 

است، نمی تواند برای کشورش در فیفا دی پیش رو 

به میدان برود و کادرپزشکی الهلال امید زیادی دارد 

تا او را به دیدار 10 آذر برابر النصر برساند.

سالم الدوسری به دلیل مصدومیت خط خورد

مرد سال فوتبال آسیا، 

جایی در تیم ملی ندارد

تاسف برانگیز، شنیع و دور از عفت عمومی است؛

کوین یامگا پیام نیازمند را بهترین بازیکن ایرانی توصیف کرد که مقابلش 

به میدان رفته است.تمجید ستاره استقلال از سپاهان و پیام نیازمند 

و  بود  فوتبالی  شب های  برنامه  آخرین  ویژه  میهمان  یامگا  کوین   

محمدحسین میثاقی حسابی با بازیکن فرانسوی تیم فوتبال استقلال گپ 

و گفت کرد.

اما یکی از بخش های جالب توجه این مصاحبه جایی بود که محمدحسین 

میثاقی بارها سعی کرد که بهترین بازیکن ایرانی که مقابل یامگا بازی 

کرده را از زبان این بازیکن استقلال بشنود، اما او هر بار با نام بردن از 

استقلالی ها از پاسخ طفره می رفت. 

سرانجام اما یامگا از پیام نیازمند به عنوان بهترین بازیکنی که در ایران 

مقابل او بازی کرده اسم به زبان آورد و همچنین سپاهان را مهم   ترین 

رقیب آبی پوشان تهرانی در کسب قهرمانی دانست.

یامگا و پیام نیازمند در آخرین مصاف استقلال و سپاهان در ورزشگاه نقش 

جهان هم دوئل هیجان انگیزی داشتند و یکی از بهترین موقعیت های 

استقلال با واکنش به موقع و دیدنی نیازمند در موقعیت تک به تک با 

نیازمند مهار شد تا در پایان شاگردان مورایس با همان پنالتی جنجالی و 

خبرساز 3 امتیاز بازی را به نام خودشان زده باشند.

تمجید ستاره استقلال از

 سپاهان و پیام نیازمند
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سلامت  
تغذیه سالم

گزارش

بیشتر بدانیم

 چرا نباید تاول  ها را از بین ببرید؟
زمانی که شما تاول را از بین ببرید، زخم قبل از اینکه زمان لازم برای بهبودی کامل 
را پیدا کند در برابر میکروب ها قرار می گیرد و عفونت می کند. 

گزارش

مادربزرگ همیشه سر سفره که می نشست از غذای رژیمی 

خودش می خورد. چشم هایش دیگر سو نداشت و به جای 

قند، قندانی پر از کشکمش و توت خشک داشت تا تلخی 

چای اش را با شیرینی طبیعی آنها بگیرد. چشم هایش خیلی 

وقت بود سو نداشت .

مادر می گفت قند به چشمانش زده و باید عمل کند. مادربزرگ 

مثل  بیماری  این  اگر  نمی فهمیدم  من  و  داشت  قند  مرض 

نامش شیرین است، چرا کام مادربزرگ را تلخ کرده و اجازه 

نمی دهد مانند ما زندگی کند. بزرگ تر که شدم فهمیدم مرض 

قند نام دیگرش دیابت است و یک بیماری متابولیک است. 

بیماری ای که زمینه های ارثی هم در شکل گیری آن بی تاثیر 

نیست و می تواند از مادربزرگ به من هم ارث برسد. به همین 

دلیل باید بیشتر حواسم به تغذیه و سبک زندگی ام باشد . 

تحرک بیشتر، مصرف کمتر قندهای ساده و در عوض مصرف 

بیشتر میوه و سبزی توصیه هایی است که می تواند موجب 

شود از این مریضی سخت دور بمانیم و تلخی مرض قند در 

کام مان ننشیند و اگر رعایت نکنیم و این بیماری سراغ مان 

نتوانیم آن را کنترل کنیم،  عوارض بعدی  آن ممکن  بیاید و 

است کار را به جای باریک بکشاند. افراد گرفتار بیماری های 

کلیوی و دیالیز، آنهایی هستند که پیش از این مرض قند به 

جان شان افتاده است!

ماجراهای انسولین و دیابت 
از  که  هورمون  این  است!  انسولین  گردن  تقصیرها  همه 

لوزالمعده ترشح می شود گاهی اوقات توانایی اش را از دست 

می دهد به همین دلیل، گلوکز به جای آن که در سلول ذخیره 

شود در خون انباشته می شود . وقتی گلوکز خون بالا رفت،  

مرض قند یا دیابت اتفاق می افتد. البته دیابت انواع مختلفی 

نوع ۲  دیابت  و  نوع یک  دیابت  آنها  دارد که مشهورترین 

هستند. مبتلایان به دیابت نوع یک کاملا بی تقصیرند و با 

این بیماری به دنیا می آیند. به همین دلیل حتما شما هم با 

کودکانی مواجه شده اید که یاد گرفته اند به خودشان انسولین 

البته که  تزریق کنند و با این شیوه از زندگی خو گرفته اند، 

در این بیماران هم اصلاح سبک زندگی می تواند در میزان 

انسولین دریافتی و کنترل بیماری بسیار اثرگذار باشد. 

روز جهانی و هفته ملی دیابت 
کاشف  بانتینگ،  فردریک  تولد  سالگرد  نوامبر،  چهاردهم 

بین المللی  بنیاد  همکاری  با  سال۱۹۹۱  بار  اولین  انسولین، 

دیابت )IDF( و سازمان جهانی بهداشت )WHO( به عنوان 

نام گذاری  از  نام گذاری شده است. هدف  دیابت  روز جهانی 

چنین روزی افزایش آگاهی عمومی در ارتباط با علل، عوارض، 

پیشگیری و درمان این پدیده روزافزون است. در ایران نیز 

درراستای ارتقای آگاهی عمومی و توجه به مسأله دیابت، از 

سال۱۳۹۲ هر ساله آخرین هفته آبان ماه به نام هفته ملی 

دیابت نام گذاری شده است، چراکه بر اساس پیمایش ملی 

عوامل خطر بیماری های غیرواگیر که در سال های ۱۳۹۵و۱۴۰۰ 

در کشور انجام شده، شیوع دیابت در کشور از ۱۱ درصد در سال 

۱۳۹۵ به ۱۴ درصد شیوع در سال۱۴۰۰ رسیده است که یعنی 

شیوع دیابت در کشور به فاصله پنج سال حدود ۳۰ درصد 

افزایش یافته است.

دیابت نوع ۲ در کمین 
در دیابت نوع ۲ انسولین در بدن تولید می شود اما نه به 

مقدار کافی . افراد با دیابت نوع۲ متولد نمی شوند، بلکه در 

طول زندگی به این بیماری مبتلا می شوند. این بیماری به طور 

مستقیم با سبک زندگی و رژیم غذایی در ارتباط است. اگر جزو 

آن دسته از افرادی هستید که رابطه خوبی با ورزش ندارند، 

غذایی   سفره  ثابت  پای  صنعتی  نوشیدنی های  و  شیرینی 

آنهاست، اضافه وزن دارند، چاق هستند و سیگار می کشند، 

را برای بروز دیابت نوع۲  باید بگویم خودتان کارت دعوت 

صادر کرده اید و احتمال بروز این بیماری در شما خیلی بالا 

می رود.

و باز هم پیشگیری 
اگر می خواهید به مرض قند مبتلا نشوید و از دردسرهای این 

بیماری در امان باشید بهتر است که از همین الان تصمیم 

بگیرید و سبک زندگی تان را تغییر داده و از بروز این بیماری 

پیشگیری کنید و سالم تر زندگی کنید، چراکه درصورت ابتلا 

به این بیماری هم ناچار خواهید بود همین روش را درپیش 

سنگین  عارضه های  است  ممکن  درغیراین صورت  بگیرید 

مرض قند گریبان گیرتان شود.

پیش دیابت را جدی بگیرید 
بهتر  که  است  چکاپ هایی  مهم ترین  از  یکی  قند  آزمایش 

است سالی یکی دو بار از پزشک معالج تان بخواهید برای تان 

به  دارد  مرحله ای وجود  دیابت  به  ابتلا  از  قبل  کند.  تجویز 

نام پیش دیابت. اگر نتیجه آزمایش خون نشان داده است 

که در مرحله پیش دیابت هستید، باید این هشدار را جدی 

بگیرید. چون این حرف به این معناست سطح گلوکز در بدن 

بالاست اما هنوز به مرض قند مبتلا نشده اید. با وجود این 

اگر فکری به حال سبک زندگی و رژیم غذایی خود نکنید، به 

این بیماری مبتلا خواهید شد. درمان قطعی برای این بیماری 

وجود ندارد اما با داشتن رژیم غذایی و سبک زندگی سالم 

به راحتی می توانید این بیماری را کنترل کنید.

راهکارهای پیشگیری از مرض قند
۱- دخانیات را کاملا حذف کنید

۲- ورزش را در برنامه های خود بگنجانید

۳- مصرف کربوهیدرات را کاهش دهید

۴- کاهش وزن داشته باشید

۵- به اندازه کافی آب بنوشید

۶- مصرف شیرینی را محدود کنید

۷- سالم خواری داشته باشید

بررسی چیستی دیابت و راهکارهای پیشگیری از آن به بهانه هفته ملی دیابت

تلخی زندگی با مرض شیرین
 تاثیر آووکادو در کنترل قندخون 

دیابتی ها

تحقیقات اخیر به ارتباط بین مصرف آووکادو و مدیریت بهتر قند 

خون پی برده است.

 یک مطالعه جدید نشان می دهد که آووکادو ممکن است به طور 

قابل توجهی کنترل قند خون را برای برخی افراد بهبود بخشد، 

البته نه همه.

این مطالعه نشان داد مصرف آووکادو، ارتباط قوی با کاهش گلوکز 

ناشتا و انسولین ناشتا و بروز کمتر دیابت نوع ۲ دارد.

محققان این مطالعه وجود یک نشانگر زیستی مصرف آووکادو را 

در برخی افراد شناسایی کردند که به طور قابل توجهی با کاهش 

کاهش خطر  و همچنین  ناشتا  انسولین  کاهش  و  ناشتا  گلوکز 

ابتلاء به دیابت نوع ۲ مرتبط بود.

از  که  هستند  کوچکی  مولکولی  محصولات  ها  متابولیت 

به  ارگانیسم ها  یا  بافت ها  سلول ها،  در  متابولیکی  واکنش های 

وجود می آیند.

متابولومیک ها مطالعه سیستماتیک فرآیندهای شیمیایی بدن 

هستند که متابولیت ها را شامل می شوند. این شرایط به محققان 

با  می توانند  که  را  متمایزی  انگشت های  اثر  تا  می دهد  اجازه 

فرآیندهای سلولی خاص مرتبط باشند شناسایی کنند.

با  همراه  است  ممکن  متابولوم  که  می دهد  نشان  مطالعه  این 

میکروبیوم شناخته شده تر، کلیدی در توسعه مداخلات هدفمند و 

شخصی شده سلامتی باشد.

محققان دریافتند که این بیومارکر به شدت با کاهش گلوکز ناشتا 

و انسولین بدون توجه به عوامل مخدوش کننده مختلف از جمله 

BMI، رفتارهای سلامتی، مصرف سیگار و الکل، عوامل اجتماعی و 

جمعیت شناختی و چاقی مرتبط است.

........................................................................................

رفع شوره مو و پا درد، به کمک 
طب سنتی

متخصص طب سنتی گفت: افراد مسنی که پادرد دارند، مدت 

زمان زیاد در حمام نمانند.

آفتاب  درمان  برای  سنتی  طب  متخصص  خیراندیش،  حکیم 

سوختگی پوست صورت و لک های تکه ای، راهکاری ارائه داد؛ او 

گفت: می توانید روغن زیتون به صورت بمالید و صبر کنید تا جذب 

شود و مجددا این کار انجام شود. اگر به نقاطی که ممکن است 

دچار آفتاب سوختگی شوید می روید، یک برگ آلوئه ورا همراه 

داشته باشید، ۵ سانتی متر از آن را باز کنید و روی صورت بمالید، 

صورت دیگر دچار سوختگی نمی شود، همین برگ می تواند درمان 

کننده سوختگی هم باشد.

او درباره درمان خشکی و خارش سر و موی چرب گفت: برای 

رفع این مشکل می توان یک شامپوی معمولی را با ۳ قاشق نمک 

مخلوط کرده و سر را با آن شست، این کار شوره را برطرف می کند 

چرا که خشکی سر است که باعث شوره می شود.

این متخصص طب سنتی با تاکید بر اینکه ام اس یک بیماری 

انگور هر هفته ۵  و شیره  ارده  کرد: مصرف  توصیه  است،  سرد 

طور  به  الطیب  سنبل  و  اسطوخودوس  جوشانده های  وعده، 

منظم، استشمام عطر دود اسفند، ماساژ از پنجه پا به طرف بال، 

افراد کمک  این  به  بادکش می توانند  ا حجامت های گرم مانند 

کنند تا به حالت عادی برگردند، ضمن اینکه بشدت باید از سردی 

پرهیز کنند.

او توصیه هایی برای درمان پادرد افراد مسن داشت و بیان کرد: 

این افراد مدت زیاد در حمام نمانند. حنا را با آب و نمک مخلوط 

کنند و به قطر ۳ الی ۴ میلیمتر، ۴ تا ۷ ساعت روی پنجه تا ساق 

پا قرار دهند. انجیر گرم کننده ساق پا است ۳ تا ۵ عدد انجیر 

به مدت ۴۰ تا ۱۲۰ روز مصرف کنند تا پا محکم و گرم شود. اگر 

این  ایجاد می شود  برایشان  انجیر  زیاد  از مصرف  ناشی  خارش 

میزان مصرف را به یک تا ۳ عدد کاهش دهند.

پک محکم و عمیقی به سیگارش زد و با حرص تمام آن را 

زیر پایش لگد کرد. یاد چند سال گذشته و اولین حضور در 

یک مهمانی دوستانه افتاد. اوایل وقتی در این جمع ها حضور 

پیدا می کرد فقط به تماشا می نشست اما رفته رفته و با دلهره 

همیشگی اش با یک نخ سیگار شروع کرد.

هیچ وقت حس وصف نشدنی آن لحظه را فراموش نمی کرد 

اما فکر نمی کرد روزی نتواند بدون تمام کردن یک یا دو پاکت 

سیگار، روزش را سپری کند. بندهای کفشش را محکم کرد و 

با عجله به سمت کیوسک روزنامه فروشی آن طرف خیابان 

رفت تا یک پاکت دیگر سیگار بخرد. سیگارش را با فندکی 

که همان بغل آویزان شده بود، روشن کرد و دودش را به 

آسمان فرستاد.

آمارها نشان می دهد که گرایش برخی از نوجوانان به مصرف 

برای  خطری  زنگ  این  و  است  افزایش  به  رو  دخانیات، 

تلقی می شود. طی آخرین دوره  مطالعاتی  سلامت جامعه 

که در اسفند۹۵ انجام شد، در نوجوانان ۱۳تا۱۵سال، پسران 

۴.۸درصد و دختران ۲.۱درصد و در مجموع ۳.۴درصد سیگار 

می کشند. از طرفی، ۷.۳درصد پسران و ۴.۳درصد دختران و 

در مجموع ۵.۷درصد قلیان مصرف می کنند. مقایسه این ارقام 

با مطالعه قبلی که در سال۱۳۸۶ انجام شده ، نشان می دهد 

افزایش  درصد   ۲.۱ به  از۰.۹  دختران  بین  سیگار  مصرف  که 

یافته است که این یعنی شاهد افزایش ۱۳۳درصدی مصرف 

نوجوانان  میان  در  کشیدن  سیگار  آمار  هستیم.  دختران 

روز به روز در حال افزایش است که این آمار نگران کننده، آینده 

این گروه سنی حساس را با آسیب های متعددی همراه کرده 

است. 

   

علل شروع یک نخ سیگار  بین نوجوانان

و  پیشگیری  تحقیقات  مرکز  درمان  مسئول  حسامی،  زهرا 

کنترل دخانیات درخصوص علل سیگار کشیدن بین نوجوانان 

کشیدن  سیگار  علل  شایع ترین  »از  می گوید:  جام جم  به 

آن  اعضای  بودن  سیگاری  و  خانواده  تاثیرات  نوجوانان، 

خانواده است. این رفتار بعضا در مهمانی ها و دورهمی های 

این خانواده ها رواج دارد و ممکن است نوجوان تحت تاثیر 

این فضاها، سیگار کشیدن را تجربه کند.«

نوجوانان  شدن  سیگاری  عوامل  دیگر  به  اشاره  با  حسامی 

و  اضطراب  از  ریشه هایی  دارای  که  »نوجوانانی  می افزاید: 

افسردگی هستند، یا نداشتن اعتماد به نفس، بزرگ نشان 

مصرف  شروع  علل  ازجمله  آنان  بودن  منزوی  خود،  دادن 

سیگار بین نوجوانان کم سن و سال است. این افراد عموما 

مصرف دخانیات را برای اولین بار تجربه می کنند.«

   

اعتیاد شدید و وابستگی پس از مصرف سیگار 

حسامی بر این باور است که علت شروع مصرف سیگار بین 

نوجوانان تحت تاثیر تبلیغات مستقیم و غیرمستقیم است. 

در جامعه همچون هنرمندان،  الگوهای مطرح  البته وجود 

این خصوص  در  افراد  سایر  و  مربیان  معلم ها،  ورزشکاران، 

دخانیات  مصرف  بیان  مسئول ضمن  این  نیست.  بی تاثیر 

به عنوان یک اعتیاد شدید تاکید می کند: » مصرف سیگار و 

دخانیات ریشه روانی ندارد بلکه پس از مدتی به دلیل ماهیت 

ذاتی سیگار، فرد به آن وابسته می شود. نوجوانی که با یک 

نخ سیگار شروع می کند، مقداری نیکوتین در بدنش ایجاد 

می شود. برای این که مجدد به آن حالت اولیه دست پیدا 

کند، باید مقدار مصرف خود را افزایش دهد تا قادر به ادامه 

زندگی باشد.«

   

مانور شرکت ها روی نوجوانان و زنان

حسامی خاطرنشان می کند: »در تمام دنیا شاهد این هستیم 

که شرکت های دخانیات روی دو قشر نوجوانان و زنان مانور 

می دهند. تبلیغات ظریف این شرکت ها برای لاغری زنان با 

ترویج سیگارهایی با عنوان اسلیم یا جملاتی همچون سیگار 

مصرف کنید تا لاغر شوید، تمایل زنان را به مصرف سیگار 

بالا برده است.«

همچون  مختلفی  بیماری های  که  است  باور  براین  او 

سینه،  سرطان  رحم،  دهانه  تناسلی،  سیستم  سرطان های 

منظر  از  و همچنین  جنین  بر  آن  تاثیر  و  باروری  اختلالات 

درگیر  را  سیگاری  زنان  دندان،  و  دهان  بهداشت  و  زیبایی 

می کند.

حسامی با بیان توضیحاتی درخصوص راهکارهای پیشگیری 

از سیگار کشیدن نوجوانان تصریح می کند: » مهم ترین راهکار 

برای  اطلاع رسانی  و  آگاهی  سطح  ارتقای  این خصوص  در 

جوانان و نوجوانان است. مدارس باید از همان سنین ابتدایی 

مهارت نه گفتن را به کودکان آموزش دهند. البته اجرای قانون 

جامع کنترل دخانیات نیز در کاهش این موضوع موثر است. 

مخصوصا  کشور  در  دخانیات  مصرف  کنترل  کلی  به صورت 

همه  بین  انسجام  و  همکاری  یک  نیازمند  نوجوانان،  بین 

دستگاه ها و سازمان هاست.«

افزایش میزان دسترسی به سیگار نسبت به سایر تفریحات

سایر  به  نسبت  سیگار  بودن  ارزان  و  بودن  »دردسترس 

سن  پایین آمدن  از جمله  نوجوانان  برای  موجود  تفریحات 

این مطلب تاکید  بیان  با  سیگار در کشور است.« حسامی 

دخانیات  شرکت های  سیاستگذاری های  و  »نقش  می کند: 

در پایین آمدن سن مصرف دخانیات بی تاثیر نیست. اخیرا 

سنین  در  آن  بودن  بی خطر  نادرست  باور  و  قلیان  مصرف 

پایین هم شایع شده است. البته قانونی هم وجود دارد که 

فروش سیگار به افراد زیر ۱۸سال ممنوع است که متاسفانه 

میزان  این عوامل،  نمی شود. همه  اجرا  در کشور  قانون  این 

حسامی  می دهد.«  افزایش  را  سیگار  به  راحت  دسترسی 

معتقد است که مصرف سیگار بین دختران وزنان، آسیب های 

همچون  مختلف  دوران های  داشتن  به دلیل  را  مختلفی 

بارداری و شیردهی، دوره قاعدگی و... ایجاد می کندکه زندگی 

آنان را تحت الشعاع قرار می دهد.

»جام جم« افزایش مصرف دخانیات بین نوجوانان را بررسی می کند

بــه کــام مـــرگ

آگهی 
آگهی فقدان سند مالکیت پلاک 3760/981 واقع در 

بخش دو بوشهر

آقای هادی حمرانی با تسلیم استشهاد محلی مدعی است 

یک جلد سند مالکیت ششدانگ یکبابخانه پلاک 3760/981 

واقع در بخش دو بوشهر که در صفحه 7 دفتر 320 به شماره 

ذیل 40272 بنام آقای هادی حمرانی صادر و تسلیم گردیده 

و به علت جابه جایی مفقود شده است و درخواست صدور 

المثنی سند مالکیت را نموده لذا مراتب طبق اصلاح تبصره 

یک اصلاحی ماده ۱۲۰ آئینامه قانون ثبت اعلام میشود که 

هر کس نسبت به ملک مورد آگهی معامله ای نموده و یا 

مدعی وجود سند مالکیت نزد خود میباشد تا ده روز پس از 

انتشار این آگهی به اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان بوشهر 

مراجعه و اعتراض خود را ضمن ارائه سند مالکیت و یا سند 

معامله تسلیم نماید چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسد 

و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نشود المثنی سند طبق 

مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.

شماره: 636 م الف 

تاریخ انتشار آگهی: 1402/08/24

شکراله سعادتی – رئیس اداره ثبت اسناد و املاک 

شهرستان بوشهر

 خواص درمانی شلغم
 در سرماخوردگی

یک متخصص تغذیه و رژیم درمانی، درباره خواص 

درمانی شلغم در سرماخوردگی توضیحاتی داد.

به گزارش جام جم آنلاین، غزاله اسلامیان در پاسخ به 

این سوال که آیا واقعاً شلغم پنی سیلین دارد یا خیر، 

گفت: پنی سیلین به گروهی از آنتی بیوتیک ها گفته 

می شود که از کپک های پنی سیلیوم به دست می آیند 

بنابراین  باکتریایی موثرند،  کنترل عفونت های  در  و 

این ماده در درمان سرماخوردگی نقشی ندارد چون 

سرماخوردگی عفونت ویروسی است نه باکتریایی.

باکتریایی  عفونت های  اوقات  گاهی  افزود:  وی 

ویروسی  عفونت  این  همراه  یا  سوار  اصطلاحاً  هم 

عفونت  یا  و  چرکی  گلودرد  صورت  به  که  می شوند 

سینوس ها خود را نشان می دهند که در این صورت 

پنی سیلین ممکن است مؤثر باشد.

شهید  پزشکی  علوم  دانشگاه  علمی  هیئت  عضو 

بهشتی در توضیح اینکه شلغم نوعی سبزی ریشه ای 

سرماخوردگی  درمان  برای  سنتی  طور  به  که  است 

در  شلغم  تأثیر  علت  داد:  ادامه  می شود،  استفاده 

سرماخوردگی ها این است که هر یک گرم شلغم ۸۵ 

میکروگرم لوتئین و ۲۰ میکرومول گلوکوزینولات دارد.

خاطرنشان  درمانی  رژیم  و  تغذیه  متخصص  این 

لوتئین  که  است  موضوع  این  گواه  تحقیقات  کرد: 

و ضدالتهابی  ویروسی، ضدباکتریایی  خاصیت ضد 

دارد و گلوکوزینولات ها هم خواص ضد التهابی قوی 

و  دهان  حفره  گلو،  التهاب  کاهش  باعث  که  دارند 

سینوس ها می شوند.

اسلامیان تاکید کرد: شلغم پنی سیلین ندارد ولی در 

بهبود وضعیت  و  کردم علائم سرماخوردگی  برطرف 

بیمار می تواند تأثیر مثبت داشته باشد.

1402081389

1402081390

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین 

نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 

ساختمان های فاقد سند رسمی

مورخ   140260324001004003 شماره  رأی  برابر 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیأت   1402/06/26

سند  فاقد  های  ساختمان  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 

رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بندرگناوه 

تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای موسی 

دهقان فرزند حسن به شماره شناسنامه 254 کد ملی 

5299642423 صادره از گناوه را نسبت به ششدانگ 

به مساحت 387/62 متر  اعیان یکبابخانه  عرصه و 

مربع در قسمتی از پلاک 917 اصلی واقع در امامزاده 

گناوه خریداری مع الواسطه از آقای فاطمه مبارکی و 

شرکاء محرز گردیده است.

لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 

15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 

به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 

می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 

اخذ  از  پس  و  تسلیم  اداره  به  را  خود  اعتراض  ماه 

اعتراض  تاریخ تسلیم  از  رسید ظرف مدت یک ماه 

دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 

بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول 

خواهد شد. صدور سند مالکیت مانع مراجعه متضرر 

به مراجع ذیصلاح قضایی نمی باشد.

تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/8/9

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/8/24

شماره: 655 م الف

محمد چهابدار_ رئیس ثبت اسناد و املاک 

شهرستان گناوه
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در  این نشریه:

زهرا  قدرتنما،

 سبحان قنبرپور، 

عبدالصمد شهریاری 

و ...

خبر

یادداشت

شماره  بیست و نهم مجله ی »وزن دنیا« با پرونده ای درباره ی این پرسش که چرا 

دانشکده ی ادبیات، صرفا نگهبان سنت های ادبی است و با شعر امروز نسبتی ندارد 

و همینطور پرونده ای به دو زبان فارسی و آلمانی در معرفی ۲۰ شاعر زن از دو کشور 

منتشر شد.

به گزارش ایسنا، در معرفی این شماره عنوان شده است: در این شماره ، می توانیم 

از شاعران استان های تهران، اردبیل، ایلام، خراسان شمالی، خورستان، سیستان و 

بلوچستان، قزوین، کرمان، گلستان، لرستان، مرکزی، همزبانان و همینطور شاعران 

بخش کارگاه وزن دنیا شعر بخوانیم.

در بخش "تعریف و تبصره" ی شماره ی ۲۹، در پرونده ای مفصل به پاسخ این پرسش 

امروز  با شعر  و  است  ادبی   نگهبان سنت های  ادبیات، صرفا  دانشکده ی  که چرا 

نسبتی ندارد پرداخته ایم.

آنوشا نیک سرشت و صابر محمدی گفت وگویی درباره ی ارتباط دانشگاه با بدنه ی 

شعر نو در ایران و غرب با دکتر احمد کریمی حکاک داشته اند.

فرشاد سنبل دل در یادداشتی با عنوان "ذوق سلیم" موضوع کانون سازی ادبی و 

حذف شعر معاصر فارسی از دانشکده های ادبیات را مورد بررسی قرار داده است.

مسعود جعفری جزی، کامیار عابدی، نوید نادری و گلاله  هنری در میزگردی به بحث 

درباره ی نسبت دانشگاه و شعر معاصر پرداخته اند.

نزاع  تبارشناسی  طرد"  "تاریخ  عنوان  با  یادداشتی  در  دلال رحمانی  محمدحسین 

دانشکده ی ادبیات با ادبیات نو را بررسی کرده است.

روح انگیز کراچی در یادداشتی چند گزاره درباره ی خلا پژوهش های علمی درباره 

مفاهیم کلیدی شعر را مطرح کرده است.

عنوان  با  ادبیات،  با  دانشگاه  بودنِ  معاصر  درباره ی  یادداشتی  نقره چی  حسام 

"همزمانی ناممکن" نوشته است.

فاطمه مهری در یادداشتی با عنوان "از سر باز کردنِ آکادمیک" وضع شعر معاصر در 

درس نامه ها و برنامه های درسی مصوب وزارت علوم را مورد بررسی قرار داده است.

گلاله هنری در یادداشتی درباره ی رویکرد پژوهش های دانشگاهی به شعر معاصر 

نوشته است.

رضا رحمتی راد در یادداشت خود به بررسی نسبت شعر و آکادمی در غرب پرداخته 

است.

روجا چمنکار در یادداشت "آلترناتیو یا مکمل دانشگاه" نگاهی به جایگاه کارگاه های 

آزاد شعر و نوشتن خلاق داشته است.

زبان و ادب  بر کارنامه ی فرهنگستان  انتقادی  و محمدمهدی مقیمی زاده مروری 

فارسی در زمینه ی شعر نو داشته است.

سرمقاله ی این شماره توسط میترا فردوسی، با عنوان "بیگانگی از امر انضمامی" به 

رشته ی تحریر درآمده است.

با عنوان "شاعران جهان متحد  پرونده ای  در  این شماره،  در بخش در دوردست 

شوید"، ۲۰ صدای زنانه به دو زبان ایرانی و آلمانی را بازتاب داده ایم. در این بخش 

نمونه هایی از شعر شاعران زن در ایران و آلمان را به دو زبان فارسی و آلمانی گرد 

آورده ایم. گردآوری و ترجمه ی مطالب این پرونده بر عهده ی علی عبداللهی بوده 

است.

شماره ی بیست و نهم »وزن دنیا«، در ۲۳۶ صفحه و با قیمت ۱۵۰ هزار تومان از 

امروز در کتاب فروشی ها و کیوسک های مطبوعاتی معتبر در دسترس مخاطبان شعر 

است و علاقه مندان می توانند برای آگاهی از مراکز خرید مجله به آدرس اینستاگرام 

 www.vaznedonya.ir مراجعه و یا از سایت مجله vaznedonya@مجله با عنوان

و یا شماره ی ۰۹۰۰۱۹۰۶۰۸۰ کسب آگاهی کنند.

صاحب امتیاز و مدیرمسئول وزن  دنیا پوریا سوری است و مجله زیر نظر شورای 

سردبیری منتشر می شود.

ایران در شهر  سی ویکمین دوره هفته کتاب جمهوری اسلامی 

بوشهر با پیاده روی کتاب آغاز شد.

ارشاد اسلامی استان بوشهر صبح سه شنبه  مدیرکل فرهنگ و 

کالایی  عنوان  به  کتاب  گرفتن  قرار  اظهار داشت:  آئین  این  در 

فرهنگی در زندگی و سبد خانوارها از ضروریات است.

عبدالرحیم افروغ بیان کرد: سی ویکمین دوره هفته کتاب با شعار 

این حاوی پیامی مهم  »آینده خواندنی است« مزین شده که 

است که جوانان و نوجوانان باید به آن توجه ویژه داشته باشند.

توسط  کتاب خوان  جامعه ای  تشکیل  راه  تنها  کرد:  اظهار  وی 

توسعه،  برای  کشور  آینده سازان  عنوان  به  نوجوانان  و  جوانان 

پیشرفت و شاداب توجه به کتاب و کتاب خوانی است.

افروغ تصریح کرد: بر اساس آمار سرانه مطالعه رو به افزایش 

است و این به واسطه توجه قشر کودک، نوجوان و جوان به امر 

به مطالعه است.

وی افزود: بیش از ۴۰۰ عنوان کتاب در یک سال گذشته با عناوین 

مختلف در استان توسط نویسندگان نگاشته و چاپ شده است.

افروغ ادامه داد: ۸۳ کتاب در سه بخش اصلی سومین جایزه 

کتاب سال بوشهر ارسال شده است.

وی عنوان کرد: برنامه های خوب با محوریت توسعه و ترویجی 

دیگر  تعامل  و  همکاری  با  امیدوارم  که  پیش بینی شده  کتاب 

دستگاه های اجرایی بتوانیم در این حوزه اثرگذار باشیم.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان خاطرنشان کرد: این اداره 

کل از طرح و برنامه های حوزه کتاب در راستای گسترش فرهنگ 

مطالعه حمایت لازم را انجام خواهد داد.

 ایستگاه مطالعه، ورزش صبحگاهی، اجرای مسابقه و قرعه کشی 

این  بخش های  دیگر  از  شده  انتخاب  نفرات  به  کتاب  اهدا  و 

برنامه فرهنگی بود که با استقبال روبرو شد.

سپاه امام صادق، اداره کل کتابخانه های عمومی، اداره کل ورزش 

و جوانان، کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان و سازمان 

فرهنگی اجتماعی و ورزشی از دستگاه های مشارکت کننده در 

این برنامه بودند.

خبر

آگهی 

پیشخوان خبر

نسبت دانشکده  ادبیات و شعر معاصر 
در »وزن دنیا«

در وصف او که از دهان نهنگ آمد

استانی  تئاتر  جشنواره  دبیر سی وپنجمین  بوشهر- 

و  فرهنگ ها  دهنده  انتقال  تئاتر  گفت:  بوشهر 

آئین ها است.

صبح  افروغ  عبدالرحیم  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 

سه شنبه در آئین افتتاحیه سی وپنجمین جشنواره 

تئاتر استانی بوشهر بیان کرد: هنر به واسطه تولید 

ذهن، فکر، ایده و دست هنرمند از جایگاه ویژه ای 

در جامعه برخوردار است.

وی تئاتر را انتقال دهنده فرهنگ ها و آئین ها بیان 

کرد و افزود: این هنر با تأثیر خود می تواند زمینه 

نهادینه کردن مسائل اجتماعی و فرهنگی اثرگذار در 

جامعه شود و از بروز آسیب ها جلوگیری کند.

افروغ اظهار کرد: ۶ نمایش در بخش صحنه ای و 

چهار اثر در بخش خیابانی حضور دارند که دارای 

سطح کیفی بسیار بالایی هستند و موفق به حضور 

در این مرحله شده اند.

وی اظهار کرد: عدم راه یابی هر اثر به مرحله بعد، 

باید موجب امید و اشتیاق دوباره به تولیدات دیگر 

از  استفاده  با  و  بازیگران شود  و  کارگردان  بین  در 

توان و ظرفیت موجود و نوآوری و خلاقیت تلاش 

خود را برای موفقیت در رویدادهای دیگر دوچندان 

کند.

افروغ عنوان کرد: با توجه به سفر ریاست محترم 

جمهور و وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی به استان، 

ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  و عمرانی  فنی  تیم  حضور 

اسلامی در مناطق مختلف استان و توجه و حمایت 

ویژه استاندار به حوزه فرهنگ و هنر، در آینده ای 

نزدیک شاهد اتفاقات خوبی در بخش زیرساخت 

این حوزه خواهیم بود.

ارشاد اسلامی و دبیر جشنواره  مدیرکل فرهنگ و 

 ۱۰ برای  موفقیت  آرزوی  ضمن  استانی  تئاتر 

اظهار  استانی،  تئاتر  جشنواره  سی وپنجمین  اثر 

امیدواری کرد در دوره جاری نیز همانند سال های 

در  استان  هنرمندان  افتخارآفرینی  شاهد  گذشته 

جشنواره تئاتر فجر باشیم.

استانی  تئاتر  اجرایی سی وپنجمین جشنواره  دبیر 

بوشهر نیز گفت: تئاتر به عنوان هنر نمایشی کارکرد 

و  اجتماعی  فرهنگی،  مفاهیم  و  دارد  رسانه ای 

آموزشی را به جامعه مخاطب انتقال می دهد.

بخش  در  حاضر  آثار  کرد:  بیان  مظفری  محمد 

خیابانی جشنواره تئاتر استانی در صورت موفقیت 

به جشنواره های منطقه ای و بین المللی نیز دارند.

وی افزود: در هر بخش جشنواره دو اثر به جشنواره 

تئاتر منطقه ای فجر راه می یابد.

مظفری اظهار کرد: ایجاد همدلی برای توسعه هنر 

تئاتر استان موضوع مهمی است که هنرمندان باید 

این مؤلفه را سرلوحه فعالیت هنری خود قرار دهند.

استانی  تئاتر  اجرایی سی وپنجمین جشنواره  دبیر 

عنوان کرد: کارگاه های آموزشی نقش مهمی در ارتقا 

سطح کیفیت تولید آثر دارد و توجه به این مهم 

برای هر هنرمند ضروری است.

تئاتر انتقال دهنده فرهنگ ها 
و آیین ها است

شکرخواه«  »یونس  برای  پیش ازاین  روز  چند 

بزرگداشتی گرفته شد که همه بزرگان رسانه در آن 

بودند، از خانیکی و رضاییان و یاری تا صدیقی و 

قاسمی و دیگر آن نام ها که در رسانه ها و کار رسانه 

مطرح اند. )خود این بزرگان به ما آموختند که پسوند 

و پیشوند و القاب در خبر و انواع آن معنا ندارد، وگرنه 

همه آن ها استادند و اخذ دکترا در یک رشته اقل 

کاری است که کرده اند.(

آن بزرگان در آن روز و بر آن سکو و صحنه جمع 

شدند و از جایگاه بلند شکرخواه گفتند و او را استاد 

خود خواندند؛ اگرچه چند دهه یار و رفیق و همکار 

هم بودند. این مرامی است که دوستان دارند و قدر 

یکدیگر را می دانند؛ اما شکرخواه در تمام این سال ها 

چه کرد؟ که با جوانی بخشی از روزنامه نگاران گره 

خورد و پس ازآن دو نسل از روزنامه نگاران بخشی از 

تربیت رسانه ای شان را مدیون او هستند. مرده ریگ 

شکرخواه چیست؟

جواب  مواقع  بعضی  نام آوران  اسم  با  کردن  بازی 

می دهد و گاه در حد یک لطیفه بی مزه باقی می ماند 

تصویر  شکرخواه  یونس  نام  با  بخواهم  اگر  ولی 

بسازم به واقع او از دهان نهنگ بیرون آمده است، 

نهنگی که برای جوانان این حرفه ناشناخته و برای 

مدیرانی که چشم به آینده نداشتند، مشکوک، تاریک 

آینده ای  می آمد.  آینده  از  زمان  آن  او  بود.  کور  و 

اما  نبود  فراهم  کشور  برای  زیرساخت هایش  که 

او و دیگرانی که از دل آن نهنگ آمده بودند آن را 

همچون روز روشن می دیدند که جهان آینده به کدام 

سمت وسو خواهد رفت و شکل و ابعادش چگونه 

است.آن نهنگ و آن جهان آینده که همه جهان و 

صدالبته روزنامه نگاری و از آن مهم تر اطلاع رسانی 

را دگرگون خواهد کرد، جهان بر بستر وب بود. او 

مخالفان بسیاری پیش رو داشت، ناباورانی که به 

قطره چکانی  و  اطلاع رسانی محدود  و  کاغذ  عصر 

چسبیده و محال بود باور کنند در کمتر از دو دهه 

مرکز  یک  می تواند  دنیا  گوشه  هر  در  آدمی  هر 

اطلاع رسانی از وضعیت خود و دیگری باشد. کسانی 

که باور داشتند، امکان ندارد بنگاه های خبری بزرگ 

با وضعیت جدید به رکود و تزلزل کشیده شوند و 

برای انتقال پیام مجبور باشند تا اطلاعات عادی ترین 

شهروندان را راست آزمایی کنند و منبع خبر بدانند.

برای  آن  از  و  می داد  را  درسش  شکرخواه  آنچه 

دانشجویان و روزنامه نگاران مشتاق آن روزها تصویر 

می کرد، سال ها بعد در موصل تحت اشغال داعش 

عینیت یافت. »چشم موصل« که ناب ترین لحظات 

زندگی و مرگ در این شهر تباه شده را روایت می کرد 

و یکی از منابع اصلی آگاهی از آن سرزمین تاریخی 

تحت اشغال شد. سال ها بعد از پایان یافتن اشغال 

موصل معلوم شد چشم موصل »عمر محمد« جوان 

شجاعی است که در دوران سلطه داعش بر موصل 

آخرین اخبار و اطلاعات را از این شهر مخابره می کرد 

برای جهانیان  را  اقدامات داعش  ابعاد هولناک  و 

به رشته تحریر درمی آورد و در شبکه های اجتماعی 

عمر  می گذاشت.  اشتراک  به  توییتر  و  فیس بوک 

محمدها و چشم موصل ها بارها و بارها در تمامی 

نقاط دنیا تکرار شد و ما از چشم آنان جهان را دیدیم 

که به واقعیت نزدیک تر بود.

دومین اثری که او بر روزنامه نگاران نسل بعد از خود 

گذاشت، آزاد کردن نوشتن از قیود خسته خبرنویسی 

»سخت« بود. البته که کسانی دیگر در اشکالی دیگر 

هم این نکته را گفته بودند؛ اما او نرم نویسی و خبر 

نرم که با تصویر و تصویرسازی از واقعه آغاز شده جان 

می گرفت تا با داده ها و اطلاعات سخت، را تئوریزه 

کرد و سامان داد. بهره گیری از تخیل تا آنجا که به 

مستندات خبر جان دهد و واقعیت را مخدوش نکند، 

نزدیک شدن به سوژه و روایت از زوایای متفاوت از 

جمله تکنیک هایی بود که او تدریس کرد و به اصول 

این نوع روزنامه نگاری تبدیل شد.

به  خبر  فلسفه  او  کار  سرفصل های  از  دیگر  یکی 

معنای پاسخ به چیستی، چرایی و چگونگی پدیده 

بود. کتاب ها، گفت وگوها و تحلیل هایش پاسخی 

به پرسش های بنیادی این حرفه است. تلاش برای 

تحقق آزادی بیان فارغ از الفاظ تو خالی دهان پرکن، 

بخشی از این پروژه بود، چراکه چیستی روزنامه نگاری 

در هر شکلش مشروط و منوط به تحقق بیان آزادانه 

و چرخش بدون حبس، حصر و سانسور اطلاعات 

است.

وگر چو یونس رستی ز حبس ماهی و بحر

بگو که معنی آن بحر و موج و جوش چه بود

این بیت مولانا کاری است که یونس شکرخواه و 

هم نسلان او کردند. | خبرآنلاین

به مناسبت هفته کتاب؛

پیاده روی همیاران کتاب در بوشهر 
برگزار شد

دبیر اجرایی سی  و پنجمین جشنواره تئاتر استانی 

بوشهر گفت: مجموعه تئاتر شهر بوشهر آماده برگزاری 

جشنواره تئاتر استانی است.

محمد مظفری دوشنبه شب در جمع خبرنگاران بیان 

کرد: سی و پنجمین دوره از جشنواره تئاتر استانی 

بوشهر با حضور ۱۰ اثر انتخاب شده از مرحله بازبینی 

طی مدت ۲ روز از فردا ۲۳ لغایت ۲۴ آبان برگزار 

می شود.وی اظهار کرد: پس از بازبینی از ۱۹ اثر از 

سراسر استان، هیأت بازبین متشکل از »عبدالرضا 

شنان پور، علیرضا میرشکاری و لقمان بحرانی« شش 

اثر را در بخش صحنه ای و چهار نمایش را در بخش 

خیابانی جهت اجرا در سی و پنجمین جشنواره تئاتر 

افزود: بر  استانی به دبیرخانه معرفی کرد.مظفری 

اساس جدول در روز نخست جشنواره نمایش »دی 

زنگرو، به سرعت گیر نزدیک می شوید، این خانه سیاه 

است، جزیرتا، خَن« به ترتیب به کارگردانی شیما 

جوادپور، حمید ظریف خواه، ساحل صالحی، زینب 

محمدی و روح الله خدامی به روی صحنه خواهند 

ادامه داد: »لی لام، پشت پلک شهر، آلا،  رفت.وی 

سینما جوادیزو و شازو« به ترتیب اثر کاظم ارجمند 

نیا، محمد ابراهیم زاده مطلق، محمد فخرایی مطلق، 

جواد سالمی و قحطبه فخرایی جهت اجرا در روز دوم 

این جشنواره هستند.مظفری اظهار کرد: »شاهین 

بهرام نژاد، رضا مختارزاده و میترا خواجه ئیان« هیأت 

سه نفره داوران این دوره را جهت انتخاب نفرات 

برتر در بخش های مختلف و آثار برتر برای حضور در 

جشنواره تئاتر فجر عهده دار هستند.وی با بیان اینکه 

اجرای نمایش ها برای عموم آزاد است، عنوان کرد: هر 

اثر در شهر خود بعد از مرحله بازبینی به اجرای عموم 

پرداخته اند و اگر فردی موفق به نمایش در جشنواره 

نشود پس از اتمام جشنواره می تواند اثر موردنظر 

مجموعه  اینکه  به  اشاره  با  کند.مظفری  تماشا  را 

استانی  برگزاری جشنواره  آماده  بوشهر  تئاتر شهر 

است، گفت: سعی شده با استفاده از تمام ظرفیت 

جشنواره ای در شأن و منزلت هنر تئاتر، هنرمندان و 

این رویداد بزرگ هنری برگزار شود.دبیر اجرایی سی و 

پنجمین جشنواره تئاتر استانی خاطرنشان کرد: آئین 

اختتامیه این جشنواره نیز ساعت ۱۵:۳۰ روز پنج شنبه 

۲۵ آبان در سالن اجتماعات اداره کل فرهنگ و ارشاد 

اسلامی استان بوشهر برگزار می شود.

دبیر اجرایی جشنواره تئاتر استانی بوشهر:

مجموعه تئاتر شهر بوشهر 

آماده برگزاری جشنواره 

استانی است

حسین قره

شرکت بین المللی ساروج بوشهر )سهامی عام( در نظر دارد از طریق مناقصه عمومی نسبت به انتخاب 

پیمانکار  بارگیری، حمل و تخلیه نفت گاز به میزان تقریبی حجم ماهیانه 80/000 لیتر و سالیانه 960/000 

لیتر از مبدأ انبار نفت شهید غریبی بوشهر و انبار نفت بندرعباس به کارخانه سیمان کنگان اقدام نماید. 

از متقاضیان شرکت در مناقصه دعوت می شود جهت دریافت شرایط خصوصی مورد نیاز با شماره تلفن ۸۸۶۷۰۷۱۱ - 021 

داخلی ۱۱۶ تماس حاصل نمایند و یا اطلاعات لازم از صفحه شرکت به نشانی kangancement.ir دریافت نمایند. 

الف - مهلت ارسال پاکات پیشنهادی: آخرین مهلت ارسال پاکت های شرکت در مناقصه پایان وقت اداری 1402/09/07 

می باشد.

 ب - محل ارسال پاکات پیشنهادی: تهران، بلوار آفریقا، روبه روی پارک صبا، خیابان شهید حسین بنیسی )فرزان غربی(، 

پلاک ۳۸ ، طبقه اول، دبیرخانه شرکت بین المللی ساروج بوشهر، کدپستی ۱۹۶۸۸۴۴۷۱۳

 ج- تضمین شرکت در مناقصه: شامل یک فقره چک صیادی ثبت شده در سامانه صیاد )به تاریخ روز به همراه رسید ثبت 

در سامانه صیاد( یا سفته در وجه شرکت بین المللی ساروج بوشهر به مبلغ 500/000/000 ریال می باشد.

 هزینه های چاپ این آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد. 

آگهیمناقصهعمومی

شرکت بین المللی ساروج بوشهر )سهامی عام(  1402081391

بوشهر- رییس شورای اسلامی شهر بوشهر از موافقت 

شورا با خواهر خواندگی بندر بوشهر و بندر فوجو چین 

خبر داد.

اعضای  جمع  در  سه شنبه  صبح  روش  نیک  وحید 

طرح  پیشنهاد  داشت:  اظهار  بوشهر  شهر  شورای 

خواهر خواندگی بین بوشهر و یکی از شهرهای چین 

انجمن  ریاست  ماه سال جاری  اردیبهشت  در سفر 

دوستی ایران و چین و هیأت همراه به بوشهر و افتتاح 

نمایندگی انجمن دوستی ایران و چین در بوشهر و در 

حین مذاکره با مقامات محلی بوشهر مطرح شد که 

شورای  استاندار،  بوشهر،  جمعه  امام  استقبال  مورد 

اسلامی و شهردار بوشهر واقع شد.

وی افزود: پس از بررسی های مشورتی و تخصصی 

در کارگروه مربوطه در انجمن دوستی ایران و چین و 

یافتن وجوه مشترک و علاقمندی اولیه مقامات محلی 

استان فوجیان و مرکز آن بندر فوجو چین در نهایت 

بندر فوجو و استان فوجیان چین به مقامات استان 

بوشهر پیشنهاد شد.

در  کرد:  اضافه  بوشهر  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 

راستای تقویت دیپلماسی شهری و روابط بین ملت ها 

و توسعه مناسبات فرهنگی، اقتصادی و اجتماعی لایحه 

خواهر خواندگی دو بندر بوشهر و فوجو چین از سوی 

شهرداری بوشهر به شورا ارسال شد.

وی بیان کرد: این لایحه به کمیسیون های فرهنگی و 

سرمایه گذاری شورا ارجاع و در جلسه کمیسیون تلفیق 

شورا این لایحه با شهردار، حضور مدیرکل اقتصادی 

استانداری، نماینده وزارت خارجه در بوشهر، نماینده 

انجمن دوستی ایران و چین شعبه بوشهر مورد بررسی 

قرار گرفت.

رئیس شورای شهر بوشهر مطرح کرد؛

خواهر خواندگی بندر »بوشهر« 
و بندر »فوجو چین«


